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Miro Cerar prvi orodni telovadec, ki je dvakrat 
osvojil naslov evropskega prvaka - Kljub pre
cejšnji prednosti, ki jo je imel po prvem dnevu 
Sahlin, je Cerar evropski prvak - Napovedi 
strokovnjakov, da bo borba za prvo mesto med 
Cerarjem in šahlinom, so se uresničile - Tudi 
drugi jugoslovanski predstavnik Tine Šrot do
segel lep uspeh - Uvrstil se je v finale v pre
skoku - Miro Cerar bo nastopil nocoj še v petih 
disciplinah, razen na bradlji, v finalu za meda
lje na posameznih orodjih
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Peto tekmovanje za pokal 
Evrope v orodni telovadbi
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BEOGRAD, 7. jul. Nekaj ti
soč Beograjčanov je z velikim 
navdušenjem pozdravilo uspeh, 
ki ga je danes v dvorani beo
grajskega razstavišča dosegel 
Miro Cerar. Na tekmovanju za 
V. pokal Evrope je osvojil prvo 
mesto in že drugič zaporedoma 
zmagal na tem pomembnem 
tekmovanju.

Se več ljubiteljev orodne te
lovadbe je prireditev spremljalo 
po televiziji, saj je mimo jugo
slovanske televizije prvenstvo 
Evrope prenašala tudi televizij
ska mreža 13 evropskih držav.

Po tem ko po včerajšnjih do
godkih v dvorani beograjskega 
razstavišča ni kazalo, da ima 
Miro še dosti upanja za prvo

mesto, je Cerar dokazal, da je 
velik telovadec, saj je zbral da
nes toliko točk, da je nadokna
dil, kar je zamudil včeraj. To 
je prvič, da je nekemu orodne
mu telovadcu uspelo osvojiti 
evropski pokal drugič.

Za svoj uspeh je Miro spet 
prejel pokal tekmovanja za po
kal Evrope, ki ga je osvojil že 
v Luksemburgu. Zastopnik pred
sednika Tita, pokrovitelja tek
movanja za V. pokal Evrope dr. 
Slavko Komar, je izročil Miru 
Cerarju zlato uro, predsednik 
FIG Charles Thoemi pa zlato 
medaljo za naslov evropskega 
prvaka.

Po igranju jugoslovanske 
himne gledalci niso hoteli pre
nehati z navdušenim aplavzom. 
Miro Cerar, novi evropski prvak 
pa jim je odzdravijai s solzami 
radosti v očeh.

Drugo mesto na tem velikem 
tekmovanju je zasedel olimpij
ski, svetovni in evropski prvak 
Boris Šahlin, ki je vodil v skup
ni oceni do zadnje točke. Nato 
je Miro nastopil na konju z ro
čaji, Sahlin pa v parterju. Pred
nost Mira na konju je bila do
volj velika, da je zmagal v 
končnem vrstnem redu in osvo
jil pomembno trofejo pred zna
nim mojstrom orodne telovadbe

pred Borisom Šahlinom. Brona
sto medaljo je osvojil sovjetski 
državni prvak in zmagovalec 
sovjetskega tekmovanja za po
kal Valerij Kerdemelidi. Četrti 
je bil Italijan Menichelli, 5. 
Italijan CarmhVucci in 6. Bolgar 
Prodanov.

Strokovnjaki se torej v na
povedih niso zmotili, saj so vsa 
boljša mesta zasedli tekmovalci, 
katerim so to že vnaprej napo
vedovali.

Uspeh Mira Cerarja je toli
ko pomembnejši, ker vemo, da 
ni bil dosežen po naključju. 
Vsak povprečni poznavalec 
orodne telovadbe ve, da sodi

Miro že nekaj let v svetovno 
elito. Uspehom na olimpijskih 
igrah v Rimu, na evropskem 
prvenstvu v Luksemburgu, lani 
na svetovnem prvenstvu v Pra
gi in še drugim je dodal še zma
go na V. evropskem prvenstvu

M p !niv
v Beogradu. To so obeti tudi za 
naprej, saj vemo, da Mira čaka 
prihodnje leto težka preizkuš
nja na .olimpijskih igrah v To
kiu.

(Nadaljevanje na 6. strani)

Košarka sodi v dvorane
Druga zaporedna zmaga Olimpije - Zadar nezadržen 
ih še edino neporaženo moštvo letošnjega prven
stva - Željezničar in Partizan spretno izkoriščata 
slabosti favoritov - V povprečju rekordno število 
*stotic« v srečanjih posameznih kol - Neprimeren 
tdzpored letošnjega prvenstva v poletnih mesecih 
v*dno bolj kričeče in upravičeno terja na prehod v 
zimsko sezono in na igranje v dvoranah - V soboto 

v Tivoliju ob 20. uri Olimpija : željezničar
Dosedanji razplet dogodkov 

v zvezni košarkarski ligi nam je 
Pokazal, da je tekmovanje v le
tošnjem letu po kvaliteti mnogo 
slabše, kot v preteklem letu. Po 
®ni strani je temu prav gotovo 
vzrok nedavno svetovno prven
stvo v Braziliji, saj se reprezen- 
tanti še sedaj niso opomogli od 
lapornih tekem. Po drugi strani 

je povsem neustrezen letoš- 
ttji razpored zvezne lige. Tekme 
Se Igrajo prav v poletnih mese- 
c‘h, takorekoč non-stop skozi 
vse leto. Razumljivo je, da ob 
Veliki vročini ter po drugi stra- 
ni v slabem vremenu v vrstah 
2veznih ligašev ni prave volje in 
tekmovalnega zanosa. Kdaj se 
je sicer še pripetilo, da bi se ko- 
®arkarji neposredno pred tekmo 
^0Pali, kot je bil to primer na

nedavni tekmi v Karlovcu med 
domačim Željezničarjem in Beo
gradom. Da ne govorimo še o 
večji vročini v Beogradu, kjer 
gostom ne preostane drugega 
kot da se v hotelski sobi hla
dijo v mokrih rjuhah, na igri
ščih pa jih nato vročina povsem 
uniči. Nasprotno pa deževno 
vreme in ob tem nevarna igri
šča terjata tudi vedno več po
škodb. Kljub temu, da so bili 
letos za takšno obliko tekmova
nja povsem upravičeni razlogi, 
pa smo ob dogodkih, ki si sledi
jo v posameznih kolih, lahko 
povsem upravičena vedno bolj 
zaskrbljeni. Vse ekipe brez iz
jeme so nam prikazale slabo ko
šarko, kar se ponavlja iz kola 
v kolo. Povsem upravičeno lah
ko trdimo, da je že skrajni čas,

da se preide na tekmovanje v 
zimski sezoni, torej na igranje v 
dvoranah, saj se bo sicer košar
ka povsem izrodila. Končno pa 
to terja tudi vedno manjši obisk 
gledalcev.

Slaba forma favoritov je 
močno zapletla razvoj dogodkov 
na lestvici zvezne lige. Edino 
neporaženo moštvo je trenutno 
le še Zadar, ki pa tudi ne igra 
tako kot smo ga bili sicer va
jeni gledati. Vse kaže, da bo od
ločilen prav drugi del tekmo
vanja, saj trenutno poraz favo
rita ne predstavlja nobenega 
presenečenja. Kot kaže, bo za 
naslov novega prvaka zadosto

valo manj kot 30 ali 28 točk. V 
tej zmedi spremenljive forme 
sta se še najbolje znašla Željez
ničar iz Karlovca in beograjski 
Partizan, ki sta zabeležila že 
nekaj pomembnih in nepričako
vanih'zmag, ter se tako na lest
vici vrinila med nekdaj veliko 
četvorko. Omenili smo že, da je 
košarka v zvezni ligi po kvalite
ti letos mnogo slabša. Temu je 
vzrok prav gotovo tudi izredno 
slaba igra vseh ekip v obrambi. 
Od tu tudi številne stotice in vi
soki rezultati na posameznih 
srečanjih. Pogrešamo pa tudi 
borbenost in duhovitost igre, 

(Nadaljevanje na 7. strani)

gfflMMiiiiliiiimiiiiiiiim

| Najboljši na V. tekmovanju za pokal Evrope | 
v orodni telovadbi

tj Rezultati — Končni vrstni red: 1. Cerar (J) 57,75, 2. Šah- 1 
j lin (SZ) 57,65, '3. Kerdemelidi (SZ) 57,45, 4. Menichelli (It) H 
p 57,00, 5. Carminucci (It) 56,95, 6. Prodanov (Bolg) 56,55, 7. do J 
1 3. Stastny (CSSR) 56,35, Fulle (NDR) 56,35, 9. Krbec (CSSR) | 
m 56,25, 10. do 12. Kestola (Fin), Kapsazov (Bolg) in Rokosa g 
Ig (Polj) 55,70,. 13. Csanyi (Madž) 55,65, 14. Wigaard (Norv) 55,60, | 
| 15. Stuart (VB) 54,95, 16. do 19. Stoffel (Luks), Jakoby (ZN) | 
p in Fiirst (ZN) in Bouchonet (Fr) 54,90, 20. Jonsson (Šved) 1 
p 54,85, 21. Feus (Švi) 54,70, 22. Šrot (J) 54,60 itd.
B Posamezna orodja — parter: 1. Menichelli (It) 9,80, 2. Ker- p 
1 demelidi (SZ) 9,70, 3. Cerar (J) 9,60, 4. do 5. Šahlin (SZ) in | 
g Carminucci (It) 9,50, 6. Stastny (CSSR) 9,45; preskok: 1. Krbec s 
| (CSSR) 9,80, 2. Šrot (J) 9,50, 3. do 5. Cerar (J), Šahlin (SZ) in | 
m Kerdemelidi (SZ) 9,45, 6. Carminucci (It) 9,40; drog: 1. Cerar p 
| (J) 9,85, 2. Šahlin (SZ) 9,80, 3. Kerdemelidi (SZ) 9,65, 4. Pro- f 
|j danov (Bolg) 9,60, 5. Kestola (Fin) 9,50, 6. Carminucci (It) 1 
p 9,50; krogi: 1. Cerar (J) 9,70, 2. Šahlin (SZ) 9,65, 3. Katsazov fj 
1 (Bolg) 9,65, 4. Krbec (CSSR) 9,55, 5. Menichelli (It) 9,55, 6. | 
1 Kerdemelidi (SZ) 9,50; konj: 1. Cerar (J) 9,85, 2. Kerdemelidi m 
p (SZ) 9,65, 3. do 4. Šahlin, Wigaard (Norv) 9,60, 5. Rokosa i 
p (Polj) 9,55, 6. Prodanov (Bolg) 9,50; bradlja: 1. Carminucci S 
p (It) 9,70, 2. Šahlin (SZ) 9,65, 3. Menichelli (It) 9,55, 4. Kerde- ■ 
| melidi (SZ) 9,50, 5. do 6. Fulle (NDR) in Rokosa (Polj) 9,40. |
= Od šest najboljših tekmovalcev z vsakega orodja se bo 1 
p danes zvečer še pomerilo med seboj za medalje na posamez- g 
1 nih orodjih. O tem bomo poročali v naši prihodnji številki. 1

liiminsi .... .

PORTOROi GIN PADALCEV
Od 23. avgusta do 1. septembra bo Portorož v središču pozor

nosti vseh, ki sc zanimajo za padalski šport. Ta tradicionalna pri
reditev — dve dosedanji sta bili v Tivtu — bo ena največjih le
tošnjih padalskih prireditev na svetu in bo veljala za neuradno 
svetovno prvenstvo. Prireditelji imajo poine roke dela in so po
slali vabila 36 državam — članicam Mednarodne padalske orga
nizacije in verjetno se bo večina od njih povabilu tudi odzvala. 
Pričakujejo, da si bo prireditve, ki bodo trajale teden dni, ogle
dalo vsaj 80.000 gledalcev, mnogo med njimi iz tujine.

Znano je, da Jugoslavija so
di med tiste države, ki so v pa
dalskem športu zelo cenjene.

Leta 1951 smo že imeli pri nas 
svetovno prvenstvo (Lesce-Bled: 
in kaže, da bo Portorož drugo
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jugoslovansko mesto, v katerem 
bo svetovno prvenstvo. Za le
to 1966 se naša država poteguje, 
da bi bila ta prireditev v Por
torožu. Vse članice Mednarodne 
padalske organizacije so ta 
predlog z navdušenjem pozdra
vile in je skoraj zanesljivo, da 
bo tudi sprejet.

Novo letališče pri Portorožu, 
ki bo namenjeno za pristajanje 
zasebnih letal in za nekatere 
redne proge, bo kmalu priprav
ljeno. Urediti bo treba še neka
tera zemeljska dela in dobili 
bomo pomemben turistični ob
jekt. V Portorožu upajo, da bo 
Jadranski padalski pokal posta
la tradicionalna prireditev in 
prav zato so že sedaj vložili 
mnogo naporov, pa tudi finanč
nih sredstev.

Znano je. da imajo padalske 
prireditve mnogo disciplin. Na 
prireditvi v Portorožu pa bo 
mimo uradnega tekmovanja na 
sporedu še več atrakcij, ki bo

do še posebej privlačne za gle
dalce. Tudi gledalci sami bodo 
lahko sodelovali kot ocenjeval
ci padalskih veščin in bodo za
to razdelili med nje posebne 
anketne liste, na katerih bodo 
le-ti ocenjevali mojstre s pa
dali.

Na III. padalskem pokalu 
bodo tekmovale ekipe in posa
mezniki. Pri moških nastopa v 
ekipi 5 tekmovalcev, pokal bra
ni Sovjetska zveza, pri ženskah 
pa 3 in je na zadnjem zmagala 
Bolgarija. Zaključek prijav bo 
10. julija

Naša reprezentanca za Por
torož še ni sestavljena in bo o 
tem odločalo državno prven
stvo, ki bo te dni v Zagrebu. 
Najresnejša kandidata za re
prezentanco sta tudi zastopnika 
iz naše republike Janez Brezar 
in Marija Levičar. Od 1. avgu
sta se bodo naši padalci pri
pravljali v Portorožu.
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Obisk pri drugohgaših

PRIČETEK PRIPRAV
HH - ®.es j®' d® i® nogometna sezona šele pred kratkim zaklju- 
jpljj cena in da bo treba počakati še približno mesec in pol do pričetka 
mii novega ligaškega tekmovanja. Kljub temu pa je pri vseh nogometnih 
jgjg enajstericah dokaj živahno. Te dni je namreč prestopni rok in v vseh 
Mm nogometnih taborih je mnogo novega.

Prav te dni bosta slovenska drugolžgaša pričela s pripravami in 
Bjl smo izbrali priložnost in obiskali oba predstavnika druge zvezne 
mm ter skušali zvedeti najnovejše vesti.

Najpomembnejše: vselitev 
v Ljudski vrt

— Ce verjamete ali ne, je nekaj 
nogometnih trenerjev na zdravlje
nju v beograjski bolnišnici, nam 
je dejal trener Maribora Vlado Si- 
munič po povratku s seminarja v 
Beogradu. — Finiš v prvenstvu je 
marsikoga tako izmučil, da je bil 
na koncu s svojimi močmi in živci. 
Zato trdim, da je trenersko delo 
res zelo nehvaležno, kajti v drugi 
pa tudi v prvi ligi je stanje takšno, 
da se ena moštva borijo za naslov 
prvaka, druga pa za obstanek v ligi 
in da sredine, kjer bi lahko mirno 
počivali, skorajda ni. —

Ta Simuničeva pripomba tudi ne
koliko ilustrira stanje pri vijoliča
stih v zadnjih kolih pravkar minu
lega zveznega nogometnega prven
stva. Maribor je postal nenadoma 
kandidat za prvaka, pa čeprav je 
bil v jesenskem delu šele tretji. 
Toda, potem ko so bili igralci tako 
rekoč tik pred ciljem, je zmanjkalo 
moči. Ne toliko fizičnih kot psihič
nih. . Se Trešnjevka, ki je vodila 
skoraj ves čas prvenstva, je le za
radi zmage v Mariboru in remija 
vijoličastih v Zenici uspela po petih 
letih stopiti v I. zvezno ligo. To 
kaže; da je ta korak izredno teža
ven, saj so po pravilu drugoliga- 
ška moštva celo izenačena.

ZADOVOLJNII
Pri Mariboru so zadovoljni z 

osvojenim tretjim mestom. Lani, ko 
so prvič igrali v zvezni ligi, so bili 
peti, letos tretji,’ morda bodo pri
hodnje leto prvi? Predsednik kluba 
dr. Srečko Koren se ni pritoževal, 
ker ni uspel vstop v: I. ligo. Bil je 
zadovoljen s prikazanimi igrami, z 
disciplino igralcev, z delom odbora, 
pa tudi z občinstvom. Res, malo 
problemov sb imeli v Mariboru le
tos spomladi, pa čeprav je po je
senskem delu kazalo, da bo borba 
za obstanek huda.

REKORDERJI REMIJEV
Maribor je igral v letošnjem pr

venstvu kar dvanajstkrat neodloče
no, kar je vsekakor rekord svoje 
vrste. Opaziti je tudi, da je doma

Jeseni bodo nogometaši Maribora dobili igrišče v Ljudskem vrtu

čeprav je kot na dlani, da ima naj
kvalitetnejši klub vsekakor pravico 
do uporabe tega centralnega šport
nega objekta. Uprava igrišč je prav 
tako zainteresirana, da dš na raz
polago svoje' naprave društvu, ki 
privablja največ gledalcev in ki,po
trebuje prostore za trening ter tek
me. Odslej se igralci ne bodo mogli 
pritoževati, da ne poznajo igrišča 
in da zaradi tega doma igrajo slab
še. In še to: V novi sezoni name
rava društvo zaradi boljših pogojev 
tekmovati razen s prvim in mladim 
moštvom še z dvema mladinskima 
in pionirskima ekipama. Skupaj bi' 
bilo to okoli 100 igralcev, ki bi jih 
vodilo pet trenerjev, od tega trije 
profesionalni.

KDO PRIDE, KDO ODHAJA?
V mrtvi nogometni sezoni so na 

prvem mestu seveda razgovori okoli 
prestopov igralcev ter trenerjev. 
Prestopni rok se je pričel 1. julija

Predlog vreden premisleka
Nogometna kluba Maribor in Olimpija sta se na skup

nem sestanku sporazumela za predlog, ki naj bi ga obrav
navala Nogometna zveza Slovenije, češ da bi B-moštvi teh 
nogometnih klubov nastopali v SNL. Moštvi naj bi tekmo
vali izven konkurence. S tem bi se število udeležencev SNL 
povečalo na 16, kar pa najbrž ne bi neugodno vplivalo na 
tekmovanje. Kvaliteta v SNL bi bila s tem prav gotovo 
boljša, saj bi v obeh moštvih nastopali najkvalitetnejši 
igralci.

Kar zadeva stroške za posamezne klube, prav gotovo ne 
bi bili mnogo višji, saj bi prav zaradi znanih imen pri Olim
piji oziroma Mariboru obiskalo te tekme mnogo več gledal
cev in bi imela več stroškov le Olimpija ter Maribor.

Skratka, predlog obeh drugoligašev je prav gotovo upo
števanja vreden, saj bo z ene strani kvaliteta v SNL mnogo 
boljša, z druge strani pa bosta oba drugoligaša lahko preiz
kušala svoje rezervne moči v stalnem tekmovanju, skratka 
— gre za kvaliteto slovenskega nogometa.

v Ljudskem vrtu pobral manj iz
kupička kot na tujem in da je po
stal spomladanski prvak. V 15 tek
mah drugega dela prvenstva je nam
reč zbral 20 točk, daleč pred Treš- 
njevko, ki je postala novi prvoli
gaš. V novi sezoni bodo skušali 
odpraviti »pomanjkljivost« domače
ga igrišča, ki sedaj Mariborčanom 
res ni nudila posebne prednosti. Ce 
bi igrali v Ljudskem vrtu kot na 
tujem, jim prvega mesta ne bi mo
gel nihče odvzeti.

KONČNO V LJUDSKEM VRTU
S pripravami za novo sezono bo 

Maribor pričel 9 .julija. Kot smo 
zvedeli, se bo tega dne klub tudi 
uradno preselil na stadion v Ljud
ski vrt. Na dosedanjem igrišču za 
trening na Poljanah bo delo one
mogočeno, saj bo tja prišel Želez
ničar, ki so mu porušili stadion ob 
Tržaški cesti. Ta korak, preselitev 
v Ljudski vrt, ni šel brez težav.

in zato podrobnejše informacije še 
niso znane. Gotovo je le, da bosta 
za Maribor v novem prvenstvu na
stopala bivši igralec Partizana 
Kranjčič, resno pa računajo tudi 
na mladinca varaždinskega Vartek- 
sa, Kranjca, ki je že podpisal pri
stopnico. Zelja za okrepitev moštva 
je precej, toda od morda 20 igral
cev, ki so na spisku Tehnične ko
misije vijoličastih, je vsakomur jas
no, da jih pride v poštev le pet 
ali šest. V prvi vrsti obrambnih, saj 
je prav ta vrsta ob zaključku letoš
njega prvenstva precej popustila. 
Vabič potrebuje zanesljivejšega re
zervnega vratarja,«prav bi prišel 
nov branilec, v prvi vrsti pa zanes
ljiv srednji krilec. Posebej še za
radi tega, ker trije obrambni igral
ci v novi sezoni ne bodo več na
stopali. Canjek in Dolenc sta. se že 
odselila iz Maribora, verjetno pa bo 
bo odšel tudi Jovanovič, ki želi na
zaj v Zagreb, ker .ima tam prilož
nost dobiti stanovanje. Nekateri 
ljubitelji nogometa se sicer ne stri
njajo, ker bo sedanje moštvo ne
koliko razpadlo. Prepričani so 
namreč, da bi že s sedanjim ka
drom igralcev lahko uspeli v borbi 
z prvo mesto v novi sezoni, saj je 
bila enajsterica homogena in vigra- 
na. Ce bodo prišle nove moči, ni 
mogoče vnaprej napovedati, kako 
se bodo lahko aklimatizirale v Ma
riboru, ali bodo znale prenesti dis
ciplino, skratka, če bodo lahko za
menjale dosedanje. Vsi podatki 
kažejo, da Maribor računa v nov! 
sezoni, podobno kot Olimpija, Sla
vonija, Čelik, in še kdo, na uvrsti
tev v I. ligo. Sedaj govoriti o tem 
bi bilo vsekakor prezgodaj, saj še 
ni znano, kako se bodo stvari obr
nile do 18. avgusta,, ko bo na spo
redu I. kolo. Vsekakor pa bo 'imel 
trener Simunič ob pomoči tehničnih 
vodij, Fišingerja in dr. Welleja, ki 
bo spet prijel za delo, na voljo vse 
pogoje. ’ v

REKORDEN OBISK
Vse te želje po prvem mestu, po 

okrepitvah, po še boljši kakovosti 
pa bi bile neutemeljene, če ne bi 
lahko zabeležili, da je imel Maribor 
letos rekorden obisk na svojih tek
mah. Kar dvakrat, proti Olimpiji in 
Trešnjevki, se je na stadionu v 
Ljudskem vrtu zbralo več kot 10.000 
gledalcev in če k temu dodamo še 
6 tekem s povprečjem 6000 gledal
cev, je to v pol sezone skoraj 60.000 
ljudi. To torej kaže, da je občinstvo 
željno nogometa, borb za točke in 
pa razburljivih dogodkov. Prepri
čani smo. da bodo v novi sezoni 
lahko spet zasledovali številne pri
reditve v Mariboru ne le v drugi 
ligi, temveč tudi v slovenski. Ma
ribor namreč želi ,da bi njegovo 
mlado moštvo, treniral, naj bi ga 
profesionalni trener, skupaj z Olim
pijo nastopalo izven konkurence v 
slovenski ligi. Tako bi imeli tudi 
mladi igralci, s katerimi bi računal 
trener za prvo moštvo, možnosti za 
nastop v rednem tekmovanju.

Čeprav je do prvega sodnikove
ga žvižga v novi nogometni sezoni 
še skoraj cel mesec in pol, je no
gometna mrzlica spet zajela Mari
borčane. Kar nekam dolgčas jim 
je, ko ne morejo prisostvovati tre
ningom in tekmam, ne vidijo pa 
niti igralcev, ki so skoraj vsi odšli 
na dopust v planine ali na morje. 
9. julija se bodo vsi privrženci no
gometne žoge zbrali v Ljudskem 
vrtu. S kritičnimi očmi bodo pre
šteli število igralcev, novih in sta
rih. potem pa se bodo pričele kom
binacije . .

Nova imena 
pri Olimpiji
Že v eni prejšnjih številk smo 

poročali, da je bil v Ljubljani 
znani nogometni trener Branko 
Stankovič, ki naj bi prevzel 
vodstvo nogometašev Olimpije. 
Včeraj je spet prišel v Ljublja
no — zvedeli smo, da je pod
pisal z nogometnim klubom 
Olimpijo pogodbo za dve leti 
in skupaj z nogometaši bo v 
ponedeljek odpotoval v Velenje 
na 12-dnevni trening.

Branko Elsner, tehnični di
rektor Olimpije, bo tako precej 
razbremenjen v svojem delu in 
bolj se bo lahko poglobil nalo
gam, ki mu jih nalaga njegovo

mesto v klubu. Te dni smo ga 
povabili v naše uredništvo in v 
razgovoril parh je povedal nekaj 
zanimivosti pred pričetkom tek
movanja. Na prvo vprašanje, 
kako pri Olimpiji ocenjujejo 
uspeh v letošnjem tekmovanju, 
nam je dejal:

— Po načrtih, kakršne smo si 
zastavili v začetku tekmovanja, 
lahko rečem, da smo dosegli lep 
uspeh. Jeseni smo računali na 
7. do 8. mesto in upali, da bomo 
zbrali 30 točk. Načrt je bil ne
koliko presežen, zavedamo pa 
se, da bi po uspehu v jesenski 
sezoni lahko dosegli nekaj več. 
Gledalci so to tudi pričakovali, 
vendar to zaradi objektivnih 
težav ni bilo mogoče. Imeli smo 
premalo igralcev, da bi lahko 
nadaljevali tako kot jeseni.

Težav je bilo več, mislim pa. 
da moram povedati, da smo 
imeli jeseni srečo pri poškod
bah, tako da smo 8 tekem od
igrali v nespremenjeni postavi. 
Odraz tega so bili tudi uspehi. 
Spomladi pa smo imeli za na
sprotje veliko število poškodb, 
pa tudi forma posameznikov je 
verjetno popustila. Povem lahko 
še to, da je bila disciplina v 
jesenskem tekmovanju na iz
redni višini, za spomladanski 
del pa tega ne moremo trditi, 
saj so znani nekateri primeri 
nediscipline, kar pa je seveda 
vplivalo na heterogenost mo
štva.

— Na katere okrepitve raču
nate v novi nogometni sezoni?

— Sodelovanje Olimpije in 
Ilirije za izpolnjevanje našega 
moštva je pokazalo dve plati. 
Prvič je takšno sodelovanje zelo 
pozitivno, saj se mladi igralci 
prekalijo v tekmovanju in se 
lahko vrnejo v matični klub kot 
resni kandidati za prvo moštvo. 
Druga plat pa je negativna, saj 
mladih tekmovalcev, ko bi jih 
najbolj potreboval, nimaš na 
razpolago. Prav zaradi tega 
bomo morali od lani postavlje
ne koncepcije odstopiti. Ustano
vili bomo drugo moštvo, tako 
da bo ta nevšečnost odpravlje
na. Pri Nogometni zvezi Slove
nije bomo skušali doseči, da bi 
B-moštvi Maribora in Olimpije 
nastopali izven konkurence v 
slovenski nogometni ligi. Ne 
glede na to, ali bomo v teh pri
zadevanjih uspeli, bomo osno
vali drugo moštvo in mu na 
kakršenkoli način omogočili na
stop v takšnem ali drugačnem 
tekmovanju. Tako da bodo mla
di nogometaši vedno priprav
ljeni stopiti v vrste prvega 
moštva.

Prav zaradi tega smo skle
nili pogodbe z nekaterimi naj
perspektivnejšimi slovenskimi 
igralci, čeprav je jasno, da bomo 
morali, če želimo doseči večji 
uspeh kot letos, dobiti mimo 
tega še nekaj najkvalitativnej- 

• šib igralcev.
V okviru naših načrtov so te 

dni podpisali pogodbe naslednji 
igralci: Puškarič (Sobota). Baj
želj (Trielav), Zavore (Rndar 
V.), Istenič (Odred - Krim) in 
Frančeškini (Varteks). Pogodbo 
pa bosta podpisala še igralca 
Ilirije Kotar in Škufca, ki sta 
že prej nastopala v mladinskem 
moštvu Olimpije.

Kot rečeno, bo treba za večji

Frančeškin — letos jeseni f 
dresu Olimpije

uspeh dobiti mimo Frančeškina 
še približno tri najkvalitetnejše 
igralce, od tega enega napadal
ca in dva obrambna igralca. Vsi 
igralci, ki so te dni podpisali 
pogodbe, so jo podpisali za dobo 
petih let. Povem pa lahko še to, 
da je najstarejši med njimi star 
23 let. Vsi igralci, ki so nasto
pali v vrstah Olimpije, bodo še 
naprej ostali člani našega kluba.

— Kako se bodo odvijale pri
prave?

— Z delom smo pričeli že vče
raj. Včeraj in danes je bilo na 
vrsti testiranje, jutri, v pone
deljek, pa bomo odpotovali v 
Velenje. Tam bomo ostali 12 dni 
do 20. julija. Načrt priprav je 
za razliko od lanskega nekoliko 
spremenjen, saj bomo mimo 
kondicije posvečali največ po
zornosti vigravanju. Računamo, 
da bomo do začetka prvenstva 
odigrali približno 16 prijatelj
skih tekem z obema moštvoma. 
Do začetka avgusta bomo že 
imeli sestavljeno standardno 
moštvo, katerega bomo obdržali 
za ligaške tekme in ga pozneje 
spreminjali le ob izrednih situa
cijah. Med drugim bomo odigra
li 28. in 29. julija tekmo s Trep
čo, 3. ali 10. avgusta z Austrijo 
iz Celovca, igrali pa bomo tudi 
z Rijeko. Poskušali se bomo do
govoriti za srečanja s še neka
terimi prvoligaši.

KOŠARKA V REPUBLIŠKIH L 1 G A H — K O Š A R K A V REPU BL1ŠK1H
SLOVAN IN TIVOLI NEZADRŽNA

Dvanajsto kolo republiške mo
ške košarkarske lige je bilo zadnje 
v sporedu spomladanskega dela pr
venstva. Tekmovanje bo sedaj pre
kinjeno do 25. avgusta, ko bo na 
sporedu trinajsio kolo. Kot je raz
vidno, so košarkarji že sedaj odi
grali tri povratna kola iz jesenske
ga dela prvenstva. To pa zaradi po
trebnega prostega termina v mesecu 
oktobru, ko so na sporedu kvalifi
kacije prvakov republik za vstop v 
zvezno ligo.

Ce v'kratkem analiziramo dose
danji razplet dogodkov, lahko ugo
tovimo, da je tekmovanje v letoš
njem letu zaradi izenačenosti moči 
nastopajočih izredno zanimivo. Iz
jemi sta le vodeča Slovan in ASK 
Tivoli, ki prav v vsem prekašata 
svbje tekmece in tako je njuna 
prednost tudi upravičena. Oba sta 
razen v dveh spodrsljajih igrala v 
bolj ali manj standardni formi. Vi 
svojem moštvu imata skoraj povsem’ 
izenačene moči igralcev, kar dru
god ni primer. Slovan ima gotovo 
prednost v večjem številu visokih 
igralcev — centrov, kar mu bo v 

•preostalem delu prvenstva prav go
tovo lahko zagotovilo tudi popeci 
uspeh. Nasprotno pa igra ASK 1i- 
voli mnogo bolj zbrano, kar je Slo
van prikazal šele prav v zadnjih 
tekmah. Prednost obeh favoritov 
je torej tolikšna, da bo o naslovu 
novega prvaka odločal edino spodrs
ljaj ene ali druge ekipe. Trenutno 
ima največ možnosti Slovan, saj je 
že v obeh medsebojnih srečanjih 
premagal AŠK Tivoli.

Kot že rečeno, bo zastopal Slo
venijo, na kvalifikacijah za vstop v 
zvezno ligo prvak I. republiške lige 
Za to poslanstvo se poteguje pred
vsem Slovan 'ter bolj ali manj tudi 
ASK Tivoli. Kljub temu, da sta obe

moštvi trenutno poleg državnega 
prvaka Olimpije med najboljšima 
v naši republiki, pa z njuno igro 
še ne moremo biti povsem zado
voljni. Oboji kljub dokaj zbrani 
igri še vse preveč grešijo, njihova 
naj večja slabost pa je prav slaba 
igra v obrambi. Sedanja forma je 
za kakršenkoli uspeh na kvalifika
cijskem turnirju vsekakor že pre
skromna in zato bi morala oba tek
meca že sedaj izkoristiti poldrugo- 
mesečni premor kot priprave za 
start na kvalifikacijah. Znano je 
namreč, da kvalifikacije zahtevajo 
od nastopajočih res zrelo igro ter 
veliko borbenost in vigranost mo
štev. Prav v tem je slivenski pred
stavnik do sedaj vedno zaostajal 
in zapuščal kvalifikacije praznih 
rok, pa čeprav ni bil daleč od svo
jega cilja.

V jesenskem delu republiške 
lige bo prav gotovo najbolj zani
miva borba za obstanek v ligi. Raz
lika med moštvi po uvrstitvi na 
lestvici je izredno majhna in tako 
bo odločilna prav vsaka tekma. Mo
či osmerice so skoraj povsem ize
načene in je ob njihovi sedaj le 
povprečni igri težko napovedati 
karkoli. Prikazali so vse preveč 
spremenljivo formo, kar kaže mor
da tudi na premalo resno delo po
sameznih ekip ali pa na premajhno 
pozornost pri vzgoji novih igralcev. 
Značilno je namreč/ da nosi breme 
vseh tekem le 5 ali 6 igralcev. Iz- 
jejeme so tu delno le Branik, Ljub
ljana in Maribor, ki nastopajo letos 
s povsem mladimi igralci. Nasprot
no pa na primer pri Triglavu, Ili
riji, Lesonitu. Elektri in Domžalah 
ni opaziti novih imen, ki bi lahko 
zamenjala starejše, izkušene igral
ce. Vsa moštva imajo sedaj že bolj 
ali manj urejene razmere s trener
skim kadrom, vendar se nam reši
tev pri Elektri in Domžalah ne zdi

najbolj posrečena. Le-tu namreč ak
tivno nastopata tudi oba trenerja 
in v njuni odsotnosti je slabša igra 
obeh ekip povsem očitna. Po dru
gi strani pa tako mlajši igralci kot 
moštvo samo nima možnosti, da si 
pridobi svoje izkušnje in samo
zaupanje, kar je v večini primerov 
nato tudi usodno. Tako bodo mo
rala moštva dobro izkoristiti pre
mor do jesenskega dela prvenstva 
ter odpraviti nekatere napake, kar 
jim bo lahko v nadaljevanju zago
tovilo boljši uspeh.

ASK TIVOLI : LESONIT 84:56 (42:30) 
\ Ljubljana, 7. julija. V preostali 

tekmi XII. kola moške republiške 
lige je Tivoli v torek povsem glad
ko premagal goste iz Ilirske Bi
strice. Domačini so bili ves čas tek
me boljše moštvo in njihova zmaga 
ni bila vprašanje. Tekmo sta so
dila Vižin iz Postojne in Tršar iz 
Ljubljane.

ASK Tivoli: Weibl 15, Sok 6. 
Balentin 5, Lenard 15, Gagelj 14, 
Kristan 2, Lavrenšak 6, Tomori 5, 
Murko 6, Vavpetič 10.

Lesonit: Grl j 24, Stemberger 9, 
Šuštar 16 in Žnidaršič 7.

Slovan 12 10 2 937:693 20 (+ 244)
Tivoli 12 9 3 902:803 18 (+ ")
Branik 12 6 6 666:652 12 (+ 14>
Triglav 12 6 6 708:703 12 (+ 5)
Ilirija 12 6 6 733:748 12 (—15)
Lesonit 12 6 6 736:821 12 (— 85)
L j ubij. 12 5 7 725:738 10 (— 13>
Elektra 12 5 7 762:820 10 (— 58)
Domžale 12 4 8 716:776 8 (— 60)
Maribor 12 3 9 649:780 6 (— 131)

Lestvica strelcev: Weibl (Tiv) in 
Grl j (Les) 239, Marjan Rus (TD 233, 
Hočevar (Dom) 196, Senčar P* (1J)
195, Senčar L. (H) 193, Peterka (Sl) 
187, Perhaj (Lj) 186, Rostaher (Br)

156, Brumen (Dom) 154, Brišnik (Sl) 
151, Sajovic (Br) 148, Dovžan (Dom) 
142, Mandl (Mrb) in Stražar (Sl) 141, 
Lukman (Les) 139, Stemberger (Les) 
138, Lajevec (Lj) 135, Kotarec (Mrb) 
132, Šuštar (Les) 130, Bergoč (Br) 
121, Vavpetič (Tiv) 118, Volovšek 
(Lj) H6, Lampret (Tr) 114, Natek 
(El) n, Oblak (Sl) 110 itd.

Članice branika
SPOMLADANSKE PRVAKINJE

Ze večkrat smo zapisali, da je 
slovenska ženska košarka v krizi, 
da celo nazaduje. To je potrdilo 
tudi letošnje tekmovanje v repu
bliški ligi. Kvaliteta je namreč iz
redno nezadovoljiva in mnogo slab
ša kot v preteklem letu. Tako je 
vrzel med zveznim ligašem Olim
pijo in ostalimi moštvi v Sloveniji 
vedno večja. Delno je temu vzrok 
tudi menjava generacij, po drugi 
strani pa tudi premajhna skrb klu
bov za razvoj ženske košarke. To 
kaže tudi nedavno prvenstvo mla
dink SRS v Novem mestu, ko na 
primer predstavniki republiške lige 
Jesenice, Ljubljana in Proletarec 
niso nastopili s svojimi mladinski
mi vrstami. Bodi kakor koli že, 
trenutno so pač doseženi rezultati 
povsem realen odraz slabih priprav 
na tekmovanje pa bodisi to iz ob
jektivnih ali neupravičenih razlo
gov. Ce bodo z delom tako nada
ljevali, Slovenija prav gotovo še 
vrsto let ne bo dobila drugega pred
stavnika v zvezni ligi. kar je bil 
primer v preteklih letih. Letošnje 
prvakinje po prikazani igri na kva
lifikacijah za vstop v zvezno ligo 
tako rekoč nimajo kaj iskati.

Prvo mesto v spomladanskem 
delu prvenstva so brez poraza osvo- 

^.an*ce Branika. Slovan, Ma
ribor in Jesenice so igrali z bolj 
an manj spremenljivo formo in 
srečo. Od neizkušene ekipe Prole

tarca iz Zagorja trenutno še nismo 
mogli več pričakovati, vendar kaže, 
da bodo v bodoče lahko še marsi
komu prekrižale račune. Povsem 
pa je razočarala Ljubljana, ki ne 
sodi v prvo republiško ligo niti po 
kvaliteti še manj pa po svojem 
neresnem delu (med drugim so kar 
dve tekmi predale brez borbe!). V 
tem mnogo ne zaostajajo Jeseni
čanke, ki pa se imajo zahvaliti za 
svoj trenutni uspeh le nekaterim 
izkušenim igralkam, ki so sicer že 
povsem prenehale z aktivnim nasto
panjem. Članice bodo nadaljevale 
s tekmovanjem 1. septembra, ko bo 
na sporedu VII. in prvo povratno 
kolo. Upajmo, da bodo dobro iz
koristile dvomesečni premor in v 
jesenskem delu prikazale boljšo 
košarko.

Branik
Slovan
Maribor
Jesenice
Proletarec
Ljubljana

860 267:195 12 
6 5 1 335:256 10 
633 234:205 6
633 246:234 6
615 261:310 2
606 86:229 0

II. REPUBLIŠKA LIGA
Tekmovanje v drugi republiški 

košarkarski ligi je potekalo vzpo
redno v dveh ligah, in sicer vzhod 
ni ter zahodni. Prvo je vodila Ko
misija za košarko Celje, drugo pa 
Ljubljana. Obe ligi sta se izkazali 
za povsem ustrezni, saj sta izredno 
poživeli zanimanje za košarko ' 
prizadetih krajih, po drugi stram 
pa sta izpopolnili vrzel med prv< 
ligo in tekmovanjem v podzrezni* 
merilih. Edina slabost oziroma po 
manjkljivost je v nekoliko nepri 
mernih relacijah vzhodne lige, z? 
kar pa ni bilo druge možne ugodnr 
rešitve. Prvaka obeh lig se bostr 
v prihodnjem letu uvrstila v prvo 
republiško ligo, katero bosta mo
rali zapustiti dve zadnje uvrščeni

ekipi. Moči nastopajočih so bolj ali 
manj izenačene, tako da bo šele 
jesenski del tekmovanja, ki se prič
ne 1. septembra, odločil o končnem 
vrstnem redu. Precej zaostajata od 
ostalih edino Murska Sobota v 
vzhodni (to pa je razumljivo, saj 
so brez večjih izkušenj ter prvič 
nastopajo v tekmovanju večjega 
obsega) ter Javornik v zahodni ligi. 
ki pa je sedaj zaradi neresnosti tudi 
izključen iz tekmovanja, vse tekm« 
pa so registrirane z 20:0 v korist 
ostalih tekmecev. Končni vrstni red 
spomladanskega dela prvenstva v 
obeh ligah je naslednji:

H. LIGA — ZAHOD
Škofja Loka 
Moste (Ljublj.) 
Jesenice 
Medvode 
Sežana 
Nanos (Post.) 
Novo mesto 
Javornik

12
12

1 476:325
1 344:319
2 397:331 10
3 435:415 8
4 3?1:360
5 405:423 
5 381:446

7 0 7 0:140 6

Lestvica strelcev: Oman (S. L.) 
147, Jeraj (Medv.) 127, Škrinjar (Se- 
Žana) 117, Svetlin (Jes.) 108, Jesih 
(Medv.) 107, Bele (NM) 99, Sodja 
(Jes.) 96, Inocenti (Nanos) 93, Ko
pač (NM) 88, Balderman (S. L.) 
87 itd.

avuuoact
Proletarec (Zag.) 7 6 1 570:422
Celje 7 5 2 438:398
MTT (Mrb) 7 4 3 553:424
Rudar (T) 7
Trnovo (Lj.) 7
Žalec 7
Murska Sobota 7

438:398
553:424
469:403
433:474
416:506
322:756i oxva ta | U I ,iZ4 .IOO

Lestvica strelcev: Orozel (M’ 
263, Stvarnik (Frol.) 184, Cepin (< 
168, Kranjc (Frol.) 161, Virt (f 
104, Željko (MS) 98, Repanšek (S 
97, Sefman (Trnovo) 87 itd.
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V zadnjem času S kar nena
vadno prizadetostjo razpravlja
mo o smučarskem športu, če
prav smo sedaj sredi poletja. 
Vrste se najrazličnejši sestanki 
in celo skupščine, pri katerih 
se smučarski delavci, bolj na
vajeni mraza kot vročine, krep
ko znoj e, seveda — predvsem 
zato, ker so smučarski proble
mi postali tako težki, da jih je 
težko nositi na hrbtih posame
znikov in da so videti skoraj 
nerešljivi. Prerekanja v najraz
ličnejših oblikah se vrste dru
go za drugim in zato ni čudno, 
če pričakujemo, da bo vsemu 
temu le morda enkrat konec 
Smučarske nejasnosti se vlečejo 
že dolga leta, sporov je nič ko
liko, posledice pa so morda več
je, kot bi jih lahko opazili na 
prvi pogled. Vemo, da naši 
smučarji v zadnjem času ne 
dosegajo kakšne posebne kvali
tetne ravni, da pa pogoji za 
razvoj te panoge v Jugoslaviji 
niso slabi. Množična osnova, 
opremljena s kvalitetnimi rekvi
ziti, je iz leta v leto večja, sred
stev tudi ni malo (Smučarska 
zveza Jugoslavije je druga na 
lestvici dotacij s strani SOFK).
V občinskih zvezah za telesno 
kulturo je za smučanje vedno 
več razumevanja, iz leta v leto 
je več vlečnic in žičnic . . . Smu
čanje v celoti torej napreduje, 
vendar zaradi nesmotrne poli
tike vodenja tega športa v Ju
goslaviji ne doseza tistega, kar 
bi brez dvoma lahko l

SE NEKAJ BESED O ZADNJI 
SKUPŠČINI V BEOGRADU
Pred nedavnim smo zvedeli 

še za nekaj podrobnosti o zad
nji skupščini Smučarske zveze 
Jugoslavije, ki je bila pred ne
davnim v Beogradu. Smučarska 
zveza Jugoslavije je že pred ne
kaj meseci obvestila, da bo 
skupščina v juliju, vendar je 
Smučarska zveza Slovenije za
prosila za odložitev te skupščine 
predvsem zaradi tega, da bi 
lahko dokončala posebne elabo
rate, ki jih pripravljajo stro
kovnjaki za bodoči razvoj smu
čanja v Jugoslaviji. Res je si
cer," da bi lahko slovenski smu
čarski strokovnjaki s temi ela
borati pohiteli, tako da bi jih 
pripravili že za to skupščino, 
vendar lahko vzamemo na zna
nje njihovo opravičilo, da so bi
li smučarski delavci v izredno 
•delavno razgibanem predvolil
nem obdobju močno zaposleni.

Skupščina je torej bila... 
Pa vendar — tudi ni bila! Od 
19 izvoljenih delegatov jih je 
prišlo v Beograd samo 9, kar 
seveda pomeni, da je bila skup
ščina Smučarske zveze Jugosla
vije nesklepčna. Zaradi tega in 
zaradi nekaterih drugih statu
tarnih napak bo v septembru 
mesecu ponovna skupščina, za 
katero pa še ni natančno dolo
čeno, ali bo redna ali izredna 
Nekateri delegati se namreč za
vzemajo, da bi bilo treba zaradi 
vseh teh napak skupščino, ki je 
bila sedaj v Beogradu, razvelja
viti in dati septembrski skup
ščini značaj redne skupščine, 
nekateri £a so mnenja, da naj 
bi bil septembrski sestanek sa
mo izreden. Ce vzamemo v roke 
pravila in statut Smučarske 
zveze Jugoslavije, se vsekakor 
lahko, nagibamo k mnenju, da 
bi lahko imenovali zadnji sesta
nek v Beogradu samo razširjeni

plenum Smučarske zveze Jugo
slavije, septembra pa bi morala 
biti na sporedu redna — pred
vsem pa bolje pripravljena 
skupščina SZJ.

MARSIKAJ JE TREBA 
SPREMENITI

Na tem zadnjem sestanku v 
Beogradp. je bil osnovni moto 
vseh razprav, ki so, mimogrede 
povedano, trajale kar od 10. do 
20. ure, odnosi med Smučarsko 
zvezo Jugoslavije in Smučarsko 
zvezo Slovenije. Ti res niso naj
boljši in prav zato SmučarŠka 
zveza Slovenije pripravlja po
sebne elaborate o nadaljnjem 
delu organizacijskem in tehnič
nem) v tej organizaciji. Po za
trdilih predstavnika Smučarske 
zveze Slovenije so ti elaborati 
tik pred zaključkom in o njih 
bomo lahko več slišali že na je
senski skupščini Smučarske zve
ze Jugoslavije. Gre pa v bistvu 
za tri stvari:

(g) Organizacijsko strukturo 
jugoslovanske smučarske orga
nizacije je treba močno in teme
ljito spremeniti,

^ natančno je treba določiti, 
s katerimi vsebinskimi proble
mi naj se ukvarja Smučarska 
zveza Jugoslavije,

0 spremeniti je treba metode 
dela v tej organizaciji.

NEKATERE STVARI JE TEŽKO 
RAZUMETI

Posebno vprašanje v jugoslo
vanski smučarski organizaciji je 
brez dvoma vodstvo, ki se že 
zelo dolgo ni menjalo. Zanimivo 
je, da je bil tudi letošnji pred
log za bodoče vodstvo Smučarr 
ske zveze Jugoslavija sestavljen 
tako, da so bili med kandidati 
taki tovariši, ki sodelujejo v tej 
organizaciji že po 15 let. Brez 
dvoma bi bilo treba tudi v smu
čarski organizaciji upoštevati 
načelo rotacije, vendar ne v ta
kem smislu, kot je bil to primer 
na zadnjem sestanku v Beogra
du. Ostali so namreč tisti, ki

so v tej organizaciji že po 15 
let, zamenjali pa naj bi tiste, 
ki so sodelovali eno samo man
datno obdobje. (Npr. podpred
sednik Žagar, generalni sekre
tar Šandl, član IO Hafner itd.)

Pri vsem tem pa smo lahko 
pozorni tudi na sistem volitev 
delegatov, kajti na skupščini 
SZJ sodeluje 20 članov Izvrš
nega odbora in 19 delegatov, ta
ko da je na tak način skoraj 
nemogoče izglasovati kakršno
koli spremembo Z drugimi be
sedami, treba bi bilo spreme
niti tudi sistem volitev delega
tov v skupščino.

KVALITETA — O TEM
SKORAJ BREZ BESED!

Kot smo že omenili, je bilo 
na tem beograjskem smučar
skem sestanku govora o vsem 
drugem, samo ne o napredku 
jugoslovanskega smučanja. Vsi 
pa vemo, da so olimpijske igre 
v Innsbrucku tik pred durmi 
in da bi se morali smučarji že 
zdavnaj pričeti pripravljati na 
to veliko tekmovanje. Pred ne
davnim je na posebnem sestan
ku SOFK obljubil, da bo finan
ciral priprave naših reprezen
tantov do 1. januarja 1961, od 
takrat dalje (reci in piši tri te
dne) pa jugoslovanski olimpij
ski komite. Čeprav je bil ta 
sestanek že maja, ni db sedaj 
niti sledu o kaki realizaciji teh 
sklepov. Smučarska zveza Slo
venije, ki je spoznala vso res
nost položaja, je iz svojih sred
stev namenila za reprezentanco 
1,5 milijona dinarjev, da bi lah
ko reprezentanti s treningom 
vsaj začeli. S tem pa so seveda 
sredstva izčrpana in če se ob
ljube ne bodo izpolnile, trening 
enostavno ne bo mogoče nada
ljevati. S tem seveda nastane 
tudi vprašanje, če se bo jugo
slovanska smučarska reprezen
tanca lahko sploh udeležila 
olimpijskih iger? Če se jih bo, 
potem bodo rezultati brez dvo
ma podpovprečni, brez dvoma

tudi daleč pod realnimi zmož
nostmi naših tekmovalcev. Ta
krat bomo seveda stresli vso 
jezo in srd na nizko kvaliteto 
jugoslovanskega smučanja . . .

Te težave niso nič novega, 
saj jih poznamo že dolga leta. 
Naj vzamemo za primer zadnjo 
sezono, ko je Smučarska zveza 
Jugoslavije prispevala za pri
pravo naših reprezentantov pol 
milijona dinarjev, Smučarska 
zveza Slovenije pa tri milijone 
dinarjev! V poročilu SZJ je si
cer rečeno, da je šlo za kvali
teto 16 milijonov din, vendar 
nihče iz športne komisije, ki 
vodi priprave in delo jugoslo
vanske smučarske reprezentan
ce, ne ve povedati, kje so ti 
milijoni. Vsekakor je tu zraven 
všteto marsikaj — od rekvizi
tov, potnih listov, potnih stro
škov in kdove kaj še vse, kar 
pa seveda ne pomeni dejansko 
pripravo reprezentantov.

*
O vsem tem in še o marsičem 

drugem se bo treba prej ali slej 
dokončno pogovoriti. Ce bodo 
elaborati, ki jih pripravljajo 
smučarski delavci iz Slovenije, 
precizni in utemeljeni, lahko 
upamo, da se bo na septembr
ski skupščini izkristaliziralo no
vo mnenje, ki bo vneslo v smu
čarsko organizacijo več reda, di
scipline, drugačno gledanje na 
vsebinske probleme, na kvali
teto . . . Samo na tak način, z 
resnim in prizadevnim delom, 
s treznim gledanjem na že zares 
pereče probleme jugoslovanske
ga smučarskega športa, bo mo
goče stopiti korak naprej. Smu
čarska zveza Jugoslavije danes 
predstavlja eno tistih športnih 
organizacij, ki imajo največje, 
a vendar najmanj urejene pro
bleme, pri kateri še vedno ni 
prišlo do izraza načelo decen
tralizacije in rotacije, pri ka
teri gre še vedno vse po starih, 
zarjavelih tirih, ki se končajo 
vedno znova in znova v slepih 
ulicah.

if ‘ Ci S' ■
Rotacija.

Jugoslovanski šah ni znan v 
svetu samo po odličnih igralcih 
— posameznikih, posameznicah, 
mladincih pa ekipno, v dopisni 
in problemski konkurenci, am
pak uživa sloves tudi po orga
nizatorski plati. Koliko velikih 
tekmovanj pod zastavo medna
rodne šahovske federacije se je 
že zvrstilo pri nas, začenši od 
dubrovniške olimpiade 1. 1050, 
prvega povojnega turnirja na
rodov, dalje! Letos smo celo 
dvakrat gostitelji na olimpijski 
ravni, prav zdajle v Budvi za 
študente, jeseni (september-ok
tober) pa v Splitu za ženske, 
vtem ko je ponovitev Dubrov
nika že napovedana za leto 1966 
na Bledu. Tudi če vseh drugih 
prireditev FIDE, ki jih ni malo, 
ne naštejemo, je to že dovolj 
za trditev, da ima ta mednarod
na federacija v jugoslovanski 
šahovski zvezi odličnega izva
jalca svojih tekmovanj, glede 
na olimpiade pa sploh zasluži
mo prvo mesto med njihovimi 
organizatorji.

Študentje iz približno dvaj
setih držav (zmerom nekdo zad
nji hip odpove ali pa se prijavi, 
tako da je število nastopajočih 
do konca neznanka!) imajo že 
od sobote zavihane roke, da de
setič podelijo po tri medalje, 
zlato, srebrno, bronasto. Kako 
so jih pobrali doslej? Kar po
glejmo!

Oslo 1954 — Češkoslovaška, 
SZ in Bolgarija (Jugoslavija ni 
nastopila); Lyon 1955 — SZ, Ju
goslavija in Madžarska; Upsala 
1956 — SZ, Madžarska in Ju
goslavija; Rcjkjavik 1957 — SZ, 
Bolgarija in Češkoslovaška (Ju
goslavija ni nastopila); Zlati 
Pešci 1958 — SZ, Boalgarija in 
Češkoslovaška (Jugoslavija če
trta); Budimpešta 1959 — Bol
garija, SZ in Madžarska (Jugo
slavija ni nastopila); Leningrad 
1960 — ZDA, SZ in Jugoslavija; 
Helsinki 1961 — SZ, ZDA in 
Vzhodna Nemčija (Jugoslavija 
ni nastopila); Marijanske Lažni 
1962 — SZ, Jugoslavija in Če
škoslovaška.

Vedno, kadar smo igrali, smo 
se odlično uvrstili: dvakrat smo 
bili drugi, dvakrat tretji in sa
mo enkrat četrti, zlato pa je 
pripadlo šestkrat Rusom ter po 
enkrat Američanom, Bolgarom 
in Čehom. Bolj kot naše sode
lovanje pa je zanimivo naše ne
sodelovanje. Izpadli smo vsako 
drugo leto, največkrat zadnji 
hip, ker ni bilo denarja, oziro
ma je bil nastop prepozno or
ganiziran. Lani npr. je naša 
ekipa nastopila v prvih kolih 
samo s tremi'možmi! Še sreča, 
da smo si kaj takega lahko pri
voščili pač glede na predtekmo

vanje! Letos je vse o. k., ker j« 
jubilejna, deseta študentovska 
olimpiada v jugoslovanski re
žiji. Priznanje in obveznost ob
enem, da bo ponovno odlično 
izpeljana. In še nekaj je važno, 
namreč da se ponovno odlično 
uvrstimo in morda celo enkrat 
za spremembo mi sežemo po 
zlatu. Ekipa, v kateri igrajo 
Parma, Minic, Marovič, Nemet 
in Ostojič, torej en velemojster 
in pet mojstrov, imajo lepe per
spektive. Toda tu so še »stari 
znanci Rusi, Američani, Bolga
ri in Čehi, ki so vsi prijavili 
svoje kandidature od zlata do 
brona. Pri vseh (tudi pri nas) 
so se ekipe še zadnji čas vsaj za 
enega moža spremenile, vendar 
ne toliko, da bi kdorkoli iz te 
petorice že vnaprej bil obsojen 
na mesto od tretjega na niže. 
To šele pride. Upajmo, da se 
jugoslovanski postavi to ne bo 
zgodilo. Toda če hoče visoko, 
naj višje, mora skozi ves turnir 
mimo vseh drugih, še eno zelo 
bistveno vrlino: zagrizenost,
takšno, kot jo bodo kazali dru. 
gi, pa še večjo. Potrebne bodo, 
še posebno v finalu, ki edini 
šteje, visoke zmage proti šib
kejšim, proti neposrednim tek
mecem pa najmanj 2:2, če ne 
več. Če bodo z vsemi svojimi 
mislimi, ob obveznem počitku 
in razvedrilu, pri svojih dolžno
stih tudi pred partijami in po 
njih, potem bi lahko visoko ci
ljali in tudi zadeli.

Po atletskem dvoboju Jugoslavija: Bolgarija

Zmaga atletov in poraz atletinj
Naši atleti in atletinje so se iz Sofije vrnili z eno zmago in enim porazom. Moški so zmagali 

z rezultatom 120:100, atletinje pa so izgubile srečanje s 56:61. Ker je bilo to srečanje obenem tudi 
ižbirno za sestavo balkanske reprezentance, so na njem sodelovali tudi atleti in atletinje Romunije 
in Grčije. V medsebojnem dvoboju so Romuni v uradnih srečanjih premagali Bolgare pri moških 
s 117:103, pri ženskah s 67:52. Dvoboja Romunija : Jugoslavija pa uradno ni bilo. Pohvale vredno 
je, da je v atletski reprezentanci Jugoslavije nastopilo veliko število mladih atletov, ki so dosegli 
Precej dobre rezultate. Poleg tega je prišel tudi nov zvezni kapetan Veka Ilič, ki je pri svojem, delu 
zelo prizadeven in so se sadovi načrtnosti pri delu že pokazali. Vse to je dobilo odraz tudi pri re
zultatih, saj so jugoslovanski atleti poželi kar 10 zmag, dosegli dva nova državna rekorda in si 
zagpiovili obenem tudi pr ecej mest v balkanski reprezentanci, ki se bo v Helsinkih pomerila z atlet
sko reprezentanco Skandinavije.

Danes smo o samem tekmo
vanju v Sofiji zvedeli tudi ne
kaj več. Stamejčičeva je med 
tekom na 80 m z ovirami padla 
*n je zato njeno 3. mesto vse
kakor zadovoljivo. 2e prvi dan 
le bila žrtev starterja naša re
prezentantka Sikovec-Luncerje- 
va. Domačinka Kerkova je nam
reč na startu pobegnila In Si- 
kovec-Luncerjeva se je šele po
tem, ko je videla, da starter ni . 
reagiral, pognala s startnih blo
kov. Zato je njen rezultat 12.1 
in zasedeno 3. mesto zelo dobro. 
Nekaj posebnega je doživel Gru
jič, ki bi se moral zaradi zago
vora diplomske naloge vrniti v 
Beograd, toda na jugoslovanski 
n^eji -so ga ponovno poslali na- 
za.i v Sofijo, kjer je kljub temu 
dosegel na 800 m čas 1:52.2. Dru- 
8i dan naj le omenimo preprič- 
i.iivi zmagi Leska in naše štafete 
4 X 400 m. Po vsem tem lahko

Kot smo obljubili v naši 
Prejšnji številki, objavljamo to
krat rezultate drugega dne: 
moški — 200 m: Trajkov (B) 21.5, 
5- Pavloviči J) 21.7, 800 m: 1. Va- 
mos (R) 1:51.5, 2. Spasov (B) 
1:51.8, 4. Grujič (J) 1:52.2, 7. Ko

vač (J) 1:54.0, 5000 m: 1. Barabas 
(R) 14:30.6, 2. Červan (J) 14:33.6, 
400 m ovire: 1. Tapakov (J) 53.7, 
2. Matič (J) 53.7, 5. Botič (J) 
55.6. daljina: 1. Conec (B) 751, 
4. Malešev (J) 723, 5. Babič (J) 
716, palica: Lešek (J) 450, 2. Kri- 
stov (B) 440, 4. do 5. Kolnik in 
Arapovič (oba J) 420, disk: Ku- 
nadis (G) 53.52, 4. Jocovič (J) 
51.29, 5. Cegar (J) 50.57, kladivo: 
Dragulescu (R) 60.95, 2. Bezjak 
(J) 60.43, 5. Račič (J) 58.72, 
4 X 400 m: 1. Jugoslavija (Dani- 
lovič, Jankovič, Stanovnik, Gru
jič) 3:14.5, ženske — 80 m ovire: 
kerkova (B) 11.1, 3. Stamejčič 
(J) 11.4, 4. Babovič (J) 11.5, 
200 m: Petrescu (R) 24.7, 2. Siko- 
vec-Luncer (J) 24.7. 4. Simič (J) 
25.2, 800 m: 1. Grecescu (R)
2:12.5, 4. Rajkov (J) 2:16.4, 5. 
Farkaš (J) 2:18.0, disk: 1. Mano- 
liu (R) 53.87, 3. Vukovič (J) 44.07, 
4. Čelesnik (J) 43.43.

Po končanem tekmovanju je 
Komisija za sestavo balkanske 

■ reprezentance sestavila za dvo
boj s Skandinavijo naslednjo 
atletsko reprezentanco: 100 m: 
Trajkov (B), Todorescu,. Stama- 
tescu (oba R), 200 m: Trajkov

(B), Jurca, Zanfirescu (oba R), 
400 m: Stanovnik, Grujič (oba J), 
Rebukos, Frussius (oba G), Ce- 
vikov (B), 800 m: Vamos (R), 
Spasov, Angelov (oba B), 1500 m: 
Vamos, Barabas (oba R), Važič 
(J), 5000 m: Barabas (R), Cervan 
(J), Dalkilič (T), 10.000 m: Lupu, 
GreCescu (oba R), Ivanovič (J). 
110 m ovire: Petrušič (J), Mar- 
sellos (G), Makve (R), 400 m ovi
re: Scurtis (G), Tapakov (B), 
Matič (J), 3000 m ovire: Špan 
(J), Dandarau, Karanholyi (oba 
R), daljina: Conev (B), Popescu, 
Kolnikov (oba R), troskok: Pata- 
rinski, Gurgušinov (oba B), Cho- 
kina (R), višina: Porumb, Spiri- 
don (oba R), Andjelkovič (J), 
palica: Hlebarov, Hristov (oba 
B), Lešek (J), krogla: Jocovič. 
Tomasovič, Barišič (vsi J), disk: 
Artarski, Damjanov (oba B), Ra- 
doševič (J), Kunadis (G), kladi
vo: Dragolescu, Rascanescu (oba 
R), Bezjak (J), kopje: Dimcev 
(B), Pierakis (G), Miletič (J), 
deseteroboj: Kolnik (J), Sokol 
(R), Asariotis (G), maraton: Mu- 
stapič, Mihalič, Matijevič (vsi J). 
4X100 m: Zanfirescu (R), Duh
cev, Trajkov, Bačvarov, rezerva 
Pencev (vsi B)

L . „
Stanovnik je presenetil v Sofiji

PO VRNITVI 
VRHOVSKA IZ RIMA

Le nov državni 
mladinski rekord

V ponedeljek zvečer se je 
iz Kima vrnil Vrbovšek, za ka
terega smo poročali, da je s 
časom 1:04,7 postavil nov dr
žavni rekord. Kmalu po pri
hodu smo ga poiskali in zapro
sili, da nam pove o svojem na
stopu v Rimu kaj več. Za 
spremembo nam je tokrat on 
najprej postavil vprašanje:

Kje ste našli ta moj re
zultat, ki ga v resnici sploh 
nisem dosegel?

Ko smo mu pojasnili, da je 
tako poročal Tanjug, nam je 
povedal, da mu je zelo nepri
jetno, ker vsi časopisi z veli
kimi naslovi objavljajo njegov 
čas, ki naj bi bil nov državni 
rekord. Zanimalo nas je, ko
liko je v resnici plaval in ka
tero mesto je zasedel. Takole 
nam je odgovoril:

— Bil sem res peti, vendar 
je moj čas na 100 m hbrtno 
le 1:06,5, kar je nov državni 
mladinski in slovenski mladin
ski in članski rekord. S tem 
sem še vedno ostal za 7 dese
tink za državnim članskim re
kordom Mihovila Borčiča. Ven
dar je Borčič ta čas dosegel 

morju in mislim, da bi 
morju tudi jaz lahko postavil 
približno enak čas.

— Kako si se počutil pred 
svojim prvim mednarodnim 
startom?

• 2e v petek zvečer smo 
z letalom prispeli v Rim in se 
takoj nato napotili na olim
pijski Stadio nuoto. Lahko re
čem, da mi je šlo kar dobro 
pa tudi v soboto sem se poču
til zares odlično. Toda nihče 
ni pričakoval, da bo v Rimu 
takšna vročina, ki je vsaj jaz 
nisem bil navajen. Preden smo 
se hrbtaši pognali s starta, 
sem bil že povsem izčrpan in 
od vročine se mi je kar me
glilo pred očmi. Ves čas sem 
se držal na petem mestu in 
bi tudi s časom, ki ste ga na
pisali vi, zasedel Isto mesto 
Prvi štirje so na 50 m obra
čali v 30 sekundah, jaz pa sem 
bil kakšen meter ali dva za 
njimi. Tega zaostanka na obra
tu tudi do konca nisem mogel 
nadoknaditi.

Tokrat imamo na razpolago 
natančen vrstni red hrbtašev 
na 100 m, iz katerega je raz
vidno, da je Vrbovšek kljub 
temu dosegel na tem mitingu 
v tako ostri konkurenci velik 
uspeh. Vrstni red na cilju je 
bil naslednji: 1. Christophe
(Fr) 1:02,8, 2. Rora (It) — nov 
italijanski rekord 1:03,4, 3.
Kuppers (ZN) 1:04,2, 4. Czika- 
ny (Madž) 1:04,3, 5. Vrbovšek 
1:06,5, 6. Baliva (It) 1:07,4, 7. 
Parlsio (It) 1:08.0, 8. Martino 
(It) 1:08,2, 9. Bassi (It) 1:10,8.

Na 200 m je plaval Bani )p 
slabo sekundo slabše od svo
jega osebnega rekorda in za
sedel sedmo mesto. Pri tem pa 
je na cilju napravil napako, ki 
ga je stala vsaj eno mesto. 
Takole pripoveduje o zadnjih 
metrih:

— Kakšen meter pred ci
ljem sem silovito zamahnil z 
roko nazaj in bil vesel, da je 
tudi teh 200 m za menoj. Ko 
pa sem se obrnil, sem videl, 
da me časomerilec še vedno 
gleda in da ura teče, to se 
pravi, da se cilja še nisem do
taknil. Kolikor sem mogel hi
tro, sem z roko udaril po ror 
bu bazena in časomerilec je 
na uri odčital čas 2:32,1. Po 
mojem mnenju sem izgubil pri 
tem precej časa in najmanj 
eno mesto.

Tako je Bani Vrbovšek vse
eno uspešno prestal svoj med
narodni krst in že v teh dneh 
ga bomo ponovno srečali na 
mednarodnem mitingu v Beo
gradu in na mladinskem dvo
boju z reprezentanco Bolgarije 
v Sofiji.
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Bob Hayes - dvakrat 9,1
na stezi iz kavčuka
Naj večji dosežek letošnjega atletskega prvenstva ZDA - Naslednji cilj: 100 m 
v manj kot 10 sekundah, na 100 y pa 9 sekund - Na novi stezi se tekač

kar odbija, pravi Hayes

Pred dnevi je na prvenstvu 
ZDA v atletiki v Saint Louisu 
črni ameriški sprinter Bob Ha- 
yes kar dvakrat v istem dnevu 
pretekel najkrajšo tekaško pro
go (100 y) v 9.1 sekunde, kar 
pomeni nov svetovni rekord. Ta 
dosežek lahko primerjamo samo 
še s Haryjevimi 10.0 na 100 m, 
ki jih je prav tako dvakrat po
novil v istem dnevu.

Postavni Hayeres je dosegel 
najboljšo svetovno znamko že 
v predtekmovanju. Pred svo-
IIII9IIIIIIUII1 l!lll!l!l!llllii!llll!!l llilllll!lllllll!!!!llllllill!l!lll!llll!lllllllllll!l

Ko je Bob Hayes dosegel 
9.1 na 100 y (91.44 m) je te
kel s povprečno hitrostjo 
36.174 km/h,. Tako je s tem 
dosežkom prehitel Nemca 
Haryja in Kanadčana Je- 
romea, ki sta z 10.0 na 100 
m dosegla povprečno hitrost 
36 km na uro.

Ce povpreček Hayesa pre
računamo v metre, dobimo 
rezultat 9.95 na 100 m. De
jansko pa moramo upošte
vati, da sprinter preteče 
zadnjih 10 m na 100 metrski 
stezi hitreje, kot v 11 m na 
sekundo in tako dobimo teo
retični rezultata 9.9, ki bi ga 
Hayes verjetno dosegel, če 
bi tekel na nekaj metrov 
daljši progi.

Toda ne smemo misliti, da 
je rezultat Hayesa največja 
povprečna hitrost do sedaj 
sploh. V tem oziru je še 
zmeraj najboljši beli ame
riški sprinter Dave Sime, ki 
je leta 1956 v regularnih 
pogojih pretekel 220 y dol
go progo v fantastičnih '20 
sekundah! Pri tem je dose
gel povprečno hitrost 36.210 
kilometrov na uro.

Omeniti moramo povpreč
no hitrost ameriškega čnca 
Metcalfa iz leta 1932, ko je 
dosegel na 220 y čas 19.8 in

Razvoj 
hitrosti 

na kratkih 
progah

povprečno hitrost 36.576 ki
lometrov na uro. Vendar je 
tekaču pomagal zelo močan 
veter in tako z rekordom ni 
bilo nič.

Oglejmo si etape razvoja 
naj večje hitrosti, ki so jih 
dosegli sprinterji:

Tennent (Vel. Brit.)
10 sek. — 32.918 km/h 

Owens (ZDA)
9.8 sek. — 33.488 km/h 

VVefers (ZDA)
9.6 sek. — 34.290 km/h 

Donaldson (Avstral)
12 sek. — 35.661 km,;h 
OWens (ZDA)
20.3 ,;ek. — 35.675 km/h 

Patton (ZDA)
20.2 sek. — 35.852 tan/h 

Sime (ZDA)
20.0 sek. — 36.210 km/h

1868 
.00 y v 
1890 

.00 y v 
1896 

100 y v 
1910 

130 y v 
1935 

?20 y v 
1948 

220 y v 
1956- 

220 y v
Od 9.6 do 9.1 — ali 5 dese
tinkah sekunde v 57 letih
Prvi uradni svetovni re

korder na 100 y je bil Ame
ričan Kelly z 9.6, 23. 6. 1900 
leta v Sppkanu v državi 
Washington. Ta rezultat je 
izenačila kopica atletov. 
Najprej leta 1914 Drcw 
(ZDA), potem šestkrat Pad- 
dock (ZDA) v letih 1921, 
1924 in 1926, sledijo Coaffee 
(Kan) leta 1922, Hubbard 
(ZDA) leta 1926 in Bowman 
(ZDA) leto kasneje.

Črni atlet Tolan, olimpij
ski prvak na 100 in 200 m 
leta 1932, je 25. maja 1029 
v Evanstonu (Illinois) dose- 
gel nov svetovni ■ rekord — 
9.5.

Leto kasneje, 10. maja se 
je belec Wykoff v Los An
gelesu spustil na 9.4. To 
znamko so izenačili Joubert 
(.J. Afr.) leta 1931, Owens 
(ZDA) dvakrat leta 1936, 
Jeffrey (ZDA) leta 1940 in 
Patton (ZDA) leta 1947.

Slednji je bil prvo človek, 
ki je dosegel 9.3. To je bilo 
15. 5. 1948 v Kresnu (Kalif). 
Do nove izboljšave so ta re
kord izenačili številni sprin
terji: Hogan (Avstral) 1954, 
Golliday (ZDA) 1955, King 
(ZDA) 1956, Sime (ZDA) 
1956, Morrovv (ZDA) dvakrat 
leta 1957, Norton (ZDA) 1953 
Woodhouse (ZDA) 1959, 
Cook (ZDA) 1959, Johnson 
(Vzh. Indija) 1961, Budd 
(ZDA) 1961, Jerome (Kan) 
1961, Haycs (ZDA) 1961.

Frank Budd je bil tisti, 
ki je prvi zaključil to dolgo 
serijo svetovnih rekorder
jev. Leta 1961 je pomaknil 
rekord na 9.2, toda dobil je 
že tudi tekmeca v Hayesu,

jim najresnejšim konkurentom 
rtuariiauin je illiei na cuju a m 
picuiiusu. o/opence so mu »so
glasno« namerne a.i. izmerili so 
se moe vena, ki je znasaia U.ii 
metla v seKunoi, Kar je vecKut 
uovoij za priznanje svetovnega 
leKurua, Kaju meja, pri Katert 
je priznanje se možno, je pri 
2 m v seKundi.

V imainein teKu je Hayes 
spet uspei pretrgati ciljno vr
vico v n.i seKUUue. ioua tokrat 
je ou rniaai sou manj preprič
ljiv, Kajti pomagai mu je mo
čan veter, ki mu je pinai v 
nruet s nurostjo 4 m v seKundi. 
V tem teKu se je odlično izKa- 
zai tum zu-ietrn jonn unoert, 
ki je pnbizei v cuj tik za Ka- 
yesom v času staiega rekorda 
■— 0.2. Tudi VVUliams in, Dray- 
ton na nasiednjm mestih' sta do
segla oaucna rezultata 9.3.

Dan rerns, ameriški pred
stavnik' v lAAi', pravi, da bo 
na priznanje rekorda verjetno 
treba čakati do kongresa v To
kiu. Izjavil je tudi, da prihajs 
v poštev samo rezultat, ki ga je 
Hayes dosegel v predteku, kajti 
pri drugem je bn veter premo
čan.

SE LETOS 9.0!
Pred svojim podvigom na pr

venstvu z,da ie cini sprinter 
Hayes, študent floridske uni
verze, že dvakrat izenačil sve
tovni rekord v teku na 100 y; 
2 junija 1961 je v siouk Faiisu 
dosegel 9.3 (22 dni pred Baudo- 
vimi 9.2) in 17.il. 1962 v Corat 
Gablesu 9.2.

To pa Se ni vse! Med letom 
1962 je Hayes tekel kar sedem
krat 9.31 Temu čudovitemu se
znamu moramo vsekakor dodati 
tudi njegov rezultat v teku na 
200 m (13. V. 1961), ko se je z 
20.1 za desetinko sekunde pri
bližal lantastičnemu rekordu 
svojega rojaka Davida Simeja. 
Bil je tudi vseskozi tekač atlet
ske sezone 1901, z najboljšo 
znamko 10.1 na 100 m, ki jo je 
dosegel avgusta v Haessleholmu 
na Švedskem.

Bob Hayes je atlet v pravem 
pomenu besede: visok je 184 cm, 
težak 82 kg, njegovo telo pa je 
izredno mišičasto. Rodil se je 
20. XII. 1942. Prvič je pritegnil 
pozornost nase leta 1960, ko je 
pretekel 100 y v času 9.8. Junija 
1961 pa se je nesrečno poško
doval in tako ni mogel nasto
piti na arrieriškem prvenstvu. 
Zaradi strogega in nespametne
ga kriterija izbiranja reprezen
tantov v ZDA ni prišel v izbra
no ekipo, ki je gostovala po Ev
ropi. Selektorjem se je oddolžil 
leto dni kasneje, ko je zmagal 
na prvenstvu ZDA v Walnutu 
z 9.3 na 100 y in v dvoboju 
ZDA : SZ v Paolo Altu na 100 
metrov z 10.2.

Bob Hayes je prepričan, da 
rezultat 9.0 zanj ni več daleč. 
Tudi mi smo mnenja, da ta cilj 
mladega tekača ni nedosegljiv, 
še posebej, če pomislimo, da je 
že tekel 9.2 proti zelo močnemu 
vetru!

*KOT DA SEM SE 
1 ODBIJAL...«

Sprinterska steza v St. Louisu 
je nekaj posebnega. Zgrajena 
je po najmodernejših dogna
njih. Sestav materiala je na
slednji: 10 Vo kavčukove meša
nice z bitumenom, pesek in 
drobni gramoz. Ne vpija vode 
kot dosedanje steze iz ugaskov.

Stezo v Saint Louisu je zgra
dilo 6 delavcev v enem dnevu. 
Uporabljali so kar stroje, ki 
vlivajo maso po trasirani progi.

»Obut sem bil v iste sprinte- 
rice, kot jih uporabljam na ste-

24 medalj iz Stockholma
Muha: X. Borivoje Vukov

(SFRJ), 2. Fabri (It), 3. Ribalko 
(SZ); bantam: Varega (Madž), 
Sveč (CSSR), Petrov (Bolg); pe
resna: Sapunov (SZ), Polyak
(Madž), Ivanov (Bolg); lahka: 
Stevan Horvat (SFRJ), Vanze- 
ladze (SZ), Rost (ZN); welter: 
Kolesov (SZ), Wesper (NDR), 
Nlstron (Šved); srednja: Kiš
(Turčija), Branislav Simič (Jug), 
Gritz (Madž); poltežka: Aba-
šidze (SZ), Martinescu (Rom), 
Kaplat (Turč); težka: Rošin (SZ) 
Svensson (Šved), Rashe (ZDA).

Vrstni red moštev: SZ 37,! 
točke, Madžarska 19, Jugoslavija 
18, Švedska 16,5, Bolgarija 14,5, 
Turčija 13 itd.

zi iz ugaskov,« je izjavil mladi 
Bob po svojem dosežku. »Na tej 
masi se moje sprinterice niso 
prav nič udirale, nasprotno, 
imel sem občutek, da kar od
skakujem. Mislim, da je glavna 

/ razlika med to in starimi ste
zami v tem, da človek nima več 
občutka, da se tla vdirajo in, 
premikajo pod nogami.«

Druga značilnost nove steze 
je ta, da na njej atleti tečejo 
neslišno. Torej nič več »topota
nja« sprinteric!

Dve podobni sprinterski stezi 
so nedavno namestili tudi v 
New Yorku. V kratkem pa na
meravajo obložiti tudi proge po 
drugih ameriških mestih.

Bob Hages — še letos 9,0?

SVETOVNO PRVENSTVO V ROKOBORBI

Horvat in Vukov 
svetovna prvaka

V sredo Je bilo v Stockholmu 
zaključeno svetovno prvenstvo 
v rokoborbi v grško-rimskem 
slogu. Skupno Je nastopilo 160 
borcev iz 26 držav. Z največ 
tekmovalci, in sicer 8 po številu, 
so bile zastopane Bolgarija, Fin
ska, Italija, Japonska, Poljska, 
Romunija, SZ, Švedska, Turčija, 
ZDA, NDR, Zah. Nemčija in Ju
goslavija. Jugoslovanski roko
borci so dosegli svoj največji 
uspeh v dosedanjih nastopih v 
mednarodni areni, saj so osvo
jili dve zlati in eno srebrno me
daljo. Tako sta si Horvat in Vu
kov priborila naslov svetovnega 
prvaka v mušji in lahki ter Si
mič srebrno medaljo v srednji 
kategoriji.

, Najuspešnejši tekmovalec v 
zgodovini jugoslovanske roko
borbe je prav gotovo Stevan 
Horvat, član beograjskega Par
tizana. Z rokoborbo se je priče) 
ukvarjati leta 1946 in že dve let' 
kasneje je bil na državnem mla
dinskem prvenstvu med naj
uspešnejšimi borci. V jugoslo
vanskem merilu tako rekoč ne 
pozna porazov, saj je vsa leta 
nazaj zapovrstjo osvojil naslov 
prvaka v lahki kategoriji. Kaj 
kmalu pa si je priboril ugled 
tudi v mednarodnih arenah. Le
tu je zabeležil svoj prvi naj- 
večji uspeh leta 1955, ko sl je 
priboril naslov balkanskega pr
vaka. Se istega leta je nato na 
svetovnem prvenstvu nekoliko 
razočaral, saj je bil šele pet
najsti. Od tu dalje pa se pri
čenja zmagoslavna pot Horvata. 
Leta 1958 je bil na svetovnem 
prvenstvu v Budimpešti že če
trti, na olimpijskih igrah v Ri

mu četrti, v Jokohami leta 1961 
drugi, v Toledu 1962 ponovno 
drugi in končno je sedaj v Hel- 
singborgu osvojih naslov svetov
nega prvaka v lahki kategoriji. 
To je vsekakor neumorno delo 
sedaj že 33-letnemu Stevanu.

Tudi drugi jugoslovanski sve
tovni rekorder Borivoj Vukov 
(muha) slavi že 23-letnico aktiv
nega nastopanja. Zanimivo je, 
da je že hotel prenehati s tek
movanjem in so ga prav prija
telji pregovorili, da bi za za
ključek sodeloval še na letoš
njem svetovnem prvenstvu. 
Uspeh ni izostal in večjega pri
znanja za dolgpletno udejstvo
vanje v vrstah rokoborcev si 
sedaj ob zaključku res ni mo
gel zaželeti. Vukov je sicer tu
di kapetan naše reprezentance 
ter je do sedaj že šestkrat na
stopil na svetovnih prvenstvih, 
in to vedno v muha kategoriji. 
Na 4 prvenstvih si je priboril 
četrto mesto, v Budimpešti (1958) 
je bil tretji in sedaj je krona) 
svoje mednarodne uspehe še z 
zasluženim naslovom svetovnega 
prvaka.

Borislav Simič, ki si je pri
boril srebrno medaljo v srednji 
katergoriji, ni neznan v med
narodni areni. Kot poročajo tu
di dopisniki, bi si z malo več 
sreče lahko priboril tudi zlato 
medaljo in naslov svetovnega 
prvaka. Simič si je priboril sre
brno medaljo že na prvenstvu 
leta 1956 v Istambulu, nakar pa 
ga je spremljala smola, saj sl je 
nato istega leta tik pred olim
pijskimi igrami zlomil roko, 
enaka usoda pa ga je tudi do
letela pred nastopom v Rimu.

NOVO POKALNO TEKMOVANJE NOGOMETAŠEV

48 moštev v borbi za pokal
Prav vsa nogometna pr

venstva evropskih • držav so 
že delj časa zaključena in 
tako imajo sedaj nogometaši 
bolj ali manj nekak aktivni 
odmor. Večina klubov se je 
namreč omejila le na neka
tere mednarodne prijatelj
ske tekme ali pa na sodelo
vanje na raznih že tradi
cionalnih turnirjih. Da pa le 
ne bi bilo popolnega nogo
metnega mrtvila, pa so se 
nogometne zveze evropskih 
držav dogovorile za uvedbo 
tekmovanja za mednarodni 
nogometni pokal. To tekmo
vanje naj bi delno tudi slu
žilo športnim stavam v teh 
mesecih počitka, saj so prav 
sedaj te tekme v središču po
zornosti.

V tekmovanju za medna
rodni nogometni pokal sode
luje 48 moštev evropskih 
držav. Tekmovanje je sedaj 
že v teku in moštva tekmu
jejo v 3 skupinah, v katerih 
vsaki so 4 lige z enakim šte
vilom moštev. V prvi skupi
ni tekmujejo moštva iz Fran
cije (Sedan, Nimes, Toulou
se, Rouen); Belgije (Stan
dard Liittich, Antwerpen, La 
Gantolse, Lierse); Italije 
(Fiorentina, Sampdoria, Mo- 
dena, Venezia) in Švice (Zii- 
rich, Lausanne, Young Boys 
Bern, Chaux de Fonds). — V 
drugi skupini tekmujejo mo
štva iz Avstrije (Rapid Wien, 
Viena - Vien, Wiener AC, 
Schwechat); Švedske (Djur- 
gaarden, Goteborg, Oegryte. 
Norrkoping); Zahodne Nem

čije (Bayern - Miinchen, Pir- 
massens, Tasmania - Berlin, 
Neumiinster) in Nizozemske 
(Eindhoven, Sparta - Rotter
dam, Enschede, Ajax-Am
sterdam).

Za nas je seveda najbolj 
zanimivo tekmovanje v III. 
skupini, kjer nastopajo tudi 
jugoslovanska moštva, in si
cer: OFK Beograd, Velež,
Hajduk in Crvena zvezda. 
Poleg tega pa nastopajo še 
moštva iz CSSR (Slovnnaft - 
Bratislava, Jednota - Trenčin, 
Slovan - Bratislava, INSONP 
Kladno); NDR (Motor-Jena, 
Vorvarts, Zvickau, Empor - 
Rostock) ter Poljske (Ruch 
Chorzow, Polonia-Byton, Za- 
gleblje - Sosnwiec, Odra - 
Opole). V prvih dveh kolih 
so se naši predstavniki kar 
dobro odrezali in imajo pre
cej možnosti, da se uvrstijo 
v zaključni del tekmovanja. 
Po drugem kolu je vrstni 
red na lestvicah naslednji:

I. LIGA
Siovnaft 2 1 1 0 3:2 3
Motor (J) 2 1 0 1 3:2 2
Zaglebje 2 1 0 1 4:3 2
Velež

n.
2 0 

LIGA
1 1 2:5 1

Beograd 2 1 1 0 3:2 3
Ruch 2 1 0 1 4:2 2
Empor 2 0 2 0 2:2 2
Slovan

m.
2 0

LIGA
1 1 1:4 1

Jednota 2 1 1 0 4:3 3
Crvena zvezda 2 1 1 0 6:5 3
Polonia 2 0 1 1 5:6 1
Vorwarts

IV.
2 0 

LIGA
1 1 3:4 1

SONP 2 1 1 0 3:1 3
Odra 2 1 1 0 2:1 3
Hajduk 2 0 1 1 3:4 2
Motor (Z) 2 0 0 2 2:4 0

Nesreča svetovnega rekorderja
SEATLE — Svetovni rekorder 

v skoku ob palic!, devetnajstletni 
študent Brian Sternberg (ZDA) se 
je v četrtek na treningu teže po
škodoval. Kot poročajo tuje agen
cije, je padel vznak iz višine štirih 
metrov ter si pri tem poškodoval 
vratna in hrbtna vretenca, zaradi 
česar Je trenutno paraliziran od 
vratu navzdol. Sternberg je bil le
tos v izredni formi, saj je kar tri
krat izboljšal svetovni rekord. 
Skupno je bilo v letošnjem letu

zabeleženih šest svetovnih rekordo’ 
v skoku s palico, in sicer:

4,95 m Pennei (Memphis, 23 
marca)

4,98 m Pennei (Natchitoches, 10 
aprila)

5,00 ni Sternberg (Philadelphia 
27. aprila)

5.04 m Pennei (Monroe, 30 
aprila)

5.05 m Sternberg (Modesto, 25 
maja)

5,08 m Sternberg (Compton, J 
junija).

na kratko — na kratko — na kratko ~ na kratko — na kratko
• V prvi polfinalni tekmi za evropski košarkarski pokal prvakov je 

v sredo v Tbilisiju CSKA iz Moskve premagal domači Dinamo z 74:59 (42:30). 
Povratno srečanje bo danes zvečer v Moskvi. Španske oblasti so sedaj 
povsem nepričakovano tudi sporočile, da bodo dovolile, da se bo lahko 
finalna tekma med predstavnikom SZ in Realom iz Madrida odigrala v 
Madridu in da bodo nato košarkarji Reala lahko tudi v povratnem sre
čanju nastopili v SZ. To bo prvo neposredno povojno srečanje športnikov 
obeh dežel. Vsa dosedanja finalna srečanja med košarkarji Reala in 
moštvi SZ so se igrala na nevtralnem igrišču. Znano pa Je tudi, da špan
ske oblasti v letu 1960 niso dovolile gostovanje španske nogometne re
prezentance v SZ v prvenstveni tekmi za pokal evropskih narodov.

• Pred startom na amaterski kolesarski dirki Tour de TAvenir je 
zdravnik dirke dr. Dumas sklical vse predstavnike ekip na daljši sesta
nek. Le-tu je prisotnim razložil in jih prepričal v borbo proti uporabi 
dooplngov. Večina je podpisala tudi ugovor, da lahko zdravstvena služba 
dirke dr. Dumasa nemoteno nadzoruje kolesarje in vodi nad njimi toza
devno kontrolo. Drugi so se izognili temu ugovoru, češ, da niso sami 
pooblaščeni v 'to. Dr. Dumas je tudi obljubil, da rezultatov morebitnih 
odkritij uporabe dooplnga ne bo javno publiciral. Kot poročajo tuje agen
cije do sedaj še niso zasledili prekrška imenovanega dogovora.

• Na teniškem turnirju v WimbIedonu je tudi letos nastopil veteran 
Jean Borotra (1898). Neumorni Anglež je tekmoval v igri dvojic skupno z 
Belkhodlo (Tunis), v mešanih dvojicah pa s svojo rojakinjo Mile Lau- 
sallit. Borotra je prav gotovo svojevrsten rekorder, saj je sodeloval na 
vseh dosedanjih znanih mednarodnih turnirjih v IVipibiedonu od leta 
1922. Po vztrajnosti ga je prehitel edino še Anglež Arthur Gore, ki je so
deloval v Wimbledonu od 1888. do 1927. leta.

• V Convallisu v državi Oregon v ZDA si je preteklo nedeljo priboril 
naslov najboljšega deseterobojca ZDA 193 cm visoki steve Pauiy — štu
dent tukajšnje univerje. Skupno je zbral 7852 točk (100 m: 11,3, daljina:

6,97 m, krogla: 14,32 m, višina: 1*3 cm, 400 m: 49,6, disk: 45,42, palica: 3,93, 
kopje: 73,50, 1500 m: 4:53,6). S tem rezultatom Je za nad 600 točk presegel 
tudi svoj lanskoletni osebni rekord 7244 točk, s katerim je bil tretji na 
prvenstvu ZDA. Tekmovanje je potekalo v zelo neugodnih vremenskih 
pogojih, saj je ves čas deževalo, temperatura pa je bila zelo visoka. Drugo 
mesto si je priboril Dave Emberger s 7331 točkami ter se tako skupno s 
Paulyjem uvrstil v Izbrano reprezentanco ZDA za dvoboj proti SZ. Na 
tekmovanju zaradi poškodbe ni sodeloval svetovni rekorder Jang-Cuan- 
kvang.

• V prijateljskem meddržavnem atletskem srečanju Je Norveška pre
magala Nizozemsko s 124:88 točk. Najboljši rezultat dvoboja je dosegel 
Pedersen v metanju kopja 80,57 m.

• V nedeljo Je bilo zaključeno nogometno prvenstvo zahodne Nemčije. 
V odločilni finalni tekmi sta se pomerila lanskoletni prvak FC Krtin in 
Borussia Dortmund. Zmagal je Dortmund z 3:1 in si tako priboril naslov 
prvaka 1963. Kot Je znano so letos zadnjič v zahodni Nemčiji tekmovali 
še v štirih ligah in po dve najboljši moštvi sta se nato uvrstili v zaključni 
finale dveh lig dvakrat po štiri ekipe. V prvi Je zmagal Fc Krtin, v drugi 
pa Borussia Dortmund. Kot poročajo Je trenerju FC Krtina Zlatku Čaj
kovskemu potekla dvoletna pogodba in bo v novi sezoni prevzel mesto 
trenerja v Miinchnu in sicer prvoligaškega moštva Bayem Miinchen. V 
letošnjem letu bodo v zahodni Nemčiji prvič tekmovali v enotni prvi no
gometni ligi.

• Po desetmesečnem premoru se Je svetovni prvak v dviganju uteži 
Jurij Vlasov (SZ) zopet predstavil občinstvu. Na mednarodnem srečanju na 
Dunaju Je Izboljšal svoj svetovni rekord v potegu. Dvignil je 190.5 kg! 
(prejšnji rekord Je znašal 188,5 kg). To je izreden uspeh, če upoštevamo, 
da Vlasov vse od svetovnega prvenstva v mesecu septembru 1962 (v Bu
dimpešti) ni nastopal.
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Aktualno

Izredne možnosti za raz

voj športne medicine - 

Ustanovitev zdravstve

nih centrov pri večjih 

društvih in objektih. - 

Velika skrb za šport in 

rekreacijo invalidov - 

Obvezna telesna vzgoja 

na šolah, gimnazijah in 

na univerzah

Precej polemike je med od
bojkarji vzbudilo letošnje mla
dinsko državno prvenstvo, ki je 
bilo prejšnji teden v Sarajevu. 
Veliko je bilo umestnih in ne
umestnih pripomb na račun Od
bojkarske zveze Slovenije, ki naj 
bi bila kriva za to, da sta slo
venski ekipi Hoče in Jesenice ta
ko klaverno zaključili letošnje dr
žavno prvenstvo. Strinjamo se s . 
tem, da je bila ekipa Hoč eden 
glavnih favoritov za osvojitev 
naslova državnega prvaka in da 
je imela vse pogoje, da bi z osvo
jitvijo mladinskega državnega 
prvenstva popravila slab vtis po 
neuspehu v I. zvezni ligi. Danes 
nam je ves zaplet precej bolj 
jasen in zato ne moremo zvaliti

NAŠ TE LE OBJEKTI
di slovenski odbojkarji že zbra
ni v Hočah, je OZS prejela pro- 
pozicijo za državno prvenstvo, v 
katerih pa še vedno ni bil dolo
čen kraj tekmovanja. Takoj so o 
tem obvestili delegata v Hočah, 
ki je po zaključenem republi
škem prvenstvu svetoval igral
cem Hoč in Jesenic, naj ne po
tujejo na državno prvenstvo, ker 
tako Izmučeni ne bodo mogli po
kazati tega, kar znajo. Kljub te
mu so odbojkarji Hoč sklenili 
odpotovati v Sarajevo, po razgo-

MLADI ODBOJKARJI V DRUGI LUCI
vse krivde ravno na Odbojkarsko 
zvezo Slovenije. Naj na kratko 
opišemo, kako je pravzaprav 
prišlo do tega, da sta v uradni 
razvrstitvi moštvi Jesenic in Hoč 
na zadnjih dveh mestih. Odboj
karska zveza Jugoslavije je že 31. 
maja poslala konkurs, na kate
rega pa je Izvršni odbor Odboj
karske zveze Slovenije takoj rea
giral. Ni se namreč strinjal z 
datumom tekmovanja, ker do te
ga datuma nikakor niso mogli 
izvesti republiškega prvenstva. 
Upoštevati moramo namreč to, 
da se je šolski pouk končal 20. 
junija in da so morala biti naj
prej zaključena okrajna prven
stva in nato 26. in 27. junija še 
republiško prvenstvo. Državno 
prvenstvo pa naj bi bilo na spo
redu 28., 29. in 30. junija.

25. junija, ko so bili vsi mla-

voru z Jeseničani pa so se odlo
čili za pot še slednji. Do sem to
rej še ni posebnih zapletljajev. Z 
odhodom v Sarajevo pa so se 
pričele zmešnjave, ki so, zbudile 
hudo kri in polemiko okrog le
tošnjega prvenstva. V petek zjuti
raj je OZS sporočila telefonsko 
v Sarajevo, da sta naši ekipi od
potovali in da naj ju pri žrebu 
upoštevajo. Vodstvo tekmovanja 
je to upoštevalo, toda ob dveh so 
iz Sarajeva poklicali Ljubljano 
in vprašali, kje hodijo slovenski 
odbojkarji. Ti namreč niso pri
speli niti s prvim niti z drugim 
niti s tretjim vlakom v Saraje
vo. Kot vse izgleda, so v Zagre
bu zamudili direkten vlak za Sa
rajevo, kamor so končno prispeli 
šele ob osmih zvečer. Popoldne 
bi morali obe ekipi že odigrati 
dve tekmi, ker pa se nista po

javili na igrišču, so obe tekmi 
soglasno odločili v korist njunih 
nasprotnikov s 3:0 p. f. Ko so s 
tem seznanili tudi obe naši eki
pi, sta ti reagirali kaj nenavad
no. Kljub temu, da so Hočani 
še vedno imeli možnost doseči 
uspeh, so se raje odločili za ne
športno potezo in skupaj z Jese
ničani demonstrativno zapustili 
tekmovanje. Tekmovanje se je 
nato nadaljevalo še dva dni, 
medtem ko so se slovenski od
bojkarji vrnili domov. Kdo je 
torej kriv za neuspeh? OZS je 
storila vse, kar je v njeni moči. 
Precej, nerazumljivo pa sta po
stopali vodstvi naših dveh ekip, 
ki se ssvojim neslavnim odho
dom iz Sarajeva nikakor nista 
proslavili. Ne vemo, kaj je vod
stvi slovenskih ekip napotilo k 
temu, da so naši odbojkarji za
pustili državno prvenstvo, pouda
riti pa moramo, da to ni niti v 
skladu s pravili niti s športno 
moralo. Vse skupaj izgleda sedaj 
precej drugače in odgovornost 
morata prevzeti nase vodstvi 
obeh ekip, ne pa da se skušata 
opravičevati s tem, da valita vso 
krivdo na OZS. Res je, da je 
bil datum tekmovanja, ki ga je 
postavila OZJ za Slovence zelo. 
neprimeren, toda še vedno so 
imeli .pravico pritožbe, ki pa so 
jo izgubili s svojim odhodom iz 
Sarajeva. Po vsem tem se niti 
ne bi čudili, če bi obe moštvi s 
svojima vodstvoma prišli v di
sciplinski postopek, saj kazen po 
pravici rečeno, tudi zaslužita.

iz
PISMA
S lov e n ij e

116 športnih zdravnikov 
na seminarju v Seči

Od 20 junija do 4. julija je bil v šolskem centru Zveze za telesno kulturo Slovenije seminar 
športne medicine. Organizirala sta ga Udruženje lekara sportske medicine Jugoslavije in Zduženje 
športnih zdravnikov pri ZTKS. Na seminarju se je zbralo kar 116 zdravnikov iz vseh naših re
publik in upravičeno lahko trdimo, da tako delovnega seminarja pri nas že dolgo ni bilo. Ker ta 
seminar poleg svoje velike pomembnosti pomeni tudi pravo prelomnico v dosedanjem delu šport
nih zdravnikov, smo se odločili, da jih obiščemo in se pobliže seznanimo z delom seminarja. Da bi 
bila naša športna javnost čimbolje seznanjena o delu in nalogah seminarja, smo zaprosili pred
sednika Združenja športnih zdravnikov pri ZTKS dr. Alojzija Sefa, da nam pove nekaj več 
o delu seminarja. V kratkem razgovoru nam je dr Sef nanizal nekaj misli in glavnih proble
mov v delu športnih zdravnikov.

— Namen seminarja je ta, da 
so ljudje informirani o momen
tih, ki so potrebni pri delu 
športnih zdravnikov. Poleg tega 
bo ta tečaj omogočil tudi zdrav
nikom splošne prakse udejstvo
vanje v športni medicini 'in do
bili bodo pravico za sistematske 
preglede in delo v športnih am
bulantah v smislu preventije. 
Za Slovence pomeni ta seminar 
pravo prelomnico, saj je po se
demletnem odmoru zopet prišlo 
do tega, da bo delo na področju 
športne medicine steklo tako, 
kot je to potrebno. Pred tem ob
dobjem je bilo v letih 1952 in

1956 več zdravnikov usposoblje
nih na raznih tečajih in kon
gresih, vendar je to delo zaradi 
različnih problemov zamrlo. Ta
krat je bila Zveza športnih 
zdravnikov Slovenije ena naj
bolj aktivnih in delovnih v 
Zdravniškem društvu in je bila 
pravi zgled vsej državi. Sedaj se 
nudijo za delo športnih zdrav
nikov še večje možnosti. Ne
davno je bil sprejet sklep v 
skoraj vseh komunalnih skup
nostih socialnega zavarovanja, 
da se sedaj sistematični indivi
dualni pregledi financirajo iz 
preventivnega sklada.
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Rezervirano za bralce

j
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ZAKAJ V LJUBLJANI NI PLAVALNIH TEKEM?
Res je, da so v Ljubljani sicer plavalna tekmovanja 

na katerih lahko gledamo domače tekmovalce, vendar so vsi 
ljubitelji tega lepega športa prikrajšani za kvalitetne do
godke, tako v plavanju kot v waterpolu. Za primer naj 
povem, da so v Zagrebu in Beogradu pa tudi v Splitu 
večkrat velika mednarodna tekmovanja, kjer gledajo naj
boljša vaterpolo moštva na svetu, pa tudi plavalce medna
rodnega razreda. Mislim, da bi bil po dolgih letih čas, da 
bi tudi v Ljubljani videli kakšno kvalitetno mednarodno 
prireditev. Prosim, če mi lahko v vaši rubriki rezervirano 
za bralce odgovorite, če bomo morda letos po dolgem času 
videli kaj takega kar bi zadovoljilo ljubitelje kvalitetnega 
plavanja? s- T-; LJUBLJANA

Poleg tekem prve zvezne plavalne lige v kateri se 
Ljubljana letos poteguje za sam vrh jugoslovanskega plava
nja bomo letos po dolgih letih zopet videli nekaj kvalitetnih 
mednarodnih prireditev. Trenutno gostujejo plavalci Ljub
ljane v Italiji in zato lahko upamo, da bomo, ce ze ne letos, 
pa vsaj drugo leto priča povratnim srečanjem med Ljub
ljano Mantovo in Triestino. 15. avgusta bo v Ljubljani 
mednarodni troboj v plavanju in waterpolu med repre
zentancami Trsta, Dunaja in Ljubljane. Verjetno pa bodo 
30. avgusta gostovali v Ljubljani še plavalci VS Slavije 
iz Plzna (CSSR).

ALI BODO TUDI KOŠARKARJI KAJ POČIVALI?
Letos igrajo košarkarske tekme v zvezni ligi prav v 

poletje Vem, da je to zaradi svetovnega prvenstva v Bra
ziliji, zanima pa me, če bodo imeli košarkarji kaj počitka. 
Vemo, da je pred košarkarji še težka naloga, saj bodo 
morali braniti svoj ugled tudi na evropskem prvenstvu na 
Poljskem. Zanima me torej, če bodo košarkarji kaj počivali, 
saj bodo sicer preveč utrujeni in se kaj lahko zgodi, da 
bodo zaradi utrujenosti zapravili svoj ugled, ki so si ga s 
težavo priborili v Riu. Prosim še, če mi poveste, kdaj bo 
evropsko prvenstvo in v katerem mestu. V. M., CELJE

Jugoslovanski košarkarji v letošnjem letu takorekoč 
sploh ne bodo imeli prostih terminov oziroma prepbtreb- J 
nega odmora. Tekmovanje v zvezni ligi bo zaključeno letos ^ 
šele 4. novembra. To je vsekakor zelo naporno, saj so tekme 
na sporedu prav preko celega poletja. Da bi kolikor toliko 
omogočili reprezentantom, ki nosijo sedaj tudi glavno breme 
v svojih klubih, da se malo oddahnejo, je IO KZJ na svoji 
zadnji seji nekoliko spremenil prvotni razpored tekem zvezne 
lige. Tako bo premfer po VIII. kolu, in sicer od 14. julija 
do 11. avgusta, ko bo že na sporedu IX. kolo. V nadaljnjem 
bo tekmovanje v zvezni ligi prekinjeno še enkrat, in sicer od 
5. septembra do 21. oktobra. V tem času so namreč na spo
redu od 21. do 29. septembra Mediteranske igre in nato 
od 4. do 14. oktobra evropsko prvenstvo. Na Mediteranskih 
igrah, ki bodo v Italiji bo Jugoslavija nastopila z mlado 
reprezentanco, da se bodo naši najboljši košarkarji lahko 
kar najbolje pripravili za nastop na evropskem prvenstvu, 
ki bo v Wroclawu na Poljskem. Z mlado reprezentanco pa 
bomo predvidoma nastopili tudi na tekmovanju za balkanski 
pokal, ki je na sporedu med 10. in 7. septembrom.

!

— Izrednega pomena je dej
stvo, da je prišla Zveza šport
nih zdravnikov Slovenije pod 
okrilje ZTKS kot enakopravna 
zveza vsem ostalim. S tem je 
Zveza športnih zdravnikov Slo-, 
veni j e dobila vsaj osnovna sred
stva za svoje delo. Vsi udeležen
ci seminarja so toplo pozdra
vili in zelo pozitivno ocenili to, 
da sta njihov seminar obiskala 
tudi sekretar Sveta za zdrav
stvo tov. Selih in podpredsed
nik Zveze za telesno kulturo 
Slovenije tov. Mirtič. Oba sta 
bila nad delom seminarja na
vdušena in sta obljubila pri na
daljnjem razvoju in delu šport
nih zdravnikov svojo pomoč, 
katere so se vsi zelo razveselili.

— Eden največjih problemov 
športne medicine pri nas je še 
vedno delo športnih ambulant. 
Poleg teh se je pokazala velika 
potreba po ožji zdravstveni kon
troli. V ta namen naj bi dobili 
poleg športnih ambulant tudi 
vsi športni centri in večji šport
ni objekti stalnega zdravnika. 
S tem bi bilo omogočeno nemo
teno delo športnikov, možna pa 
bi bila tudi tesnejša povezava 
med trenerji in športnimi zdrav
niki, kar je predpogoj za večji 
razvoj telesne kulture. V teme
ljitih diskusijah so udeleženci 
seminarja obravnavali tudi 
škodljivost, ki jo prinaša nena
črtno in nestrokovno delo v 
različnih športnih panogah. V 
zvezi s tem so razpravljali tudi 
o zadnjih smrtnih primerih 
športnikov pri nas. Prav v tem 
se je pokazala še večja potreba 
po sodelovanju športnih zdrav
nikov in trenerjev ter potreba 
po neposrednem stiku športnih 
zdravnikov in športnikov samih. 
Prav zato je treba čimprej usta
noviti športne centre na vseh 
večjih objektih oziroma v vseh 
večjih športnih društvih.

— Že v uvodnih besedah je 
predsednik Udruženja lekara 
športske medicine Jugoslavije 
prof. dr. Mihajlo Andrejevič iz 
Beograda poudaril velik pomen 
besed svetovno znanega šport
nega zdravnika - kardiologa dr. 
Letunova iz Moskve. Ta je nam
reč dejal, da bo v silnem na
predku tehnike in astronavtike 
postala prav športna medicina 
vodilna medicinska panoga. 
Prav športna medicina, ki bo 
morala skrbeti za zdravje ljudi 
in za zboljšanje telesnih spo
sobnosti človeka, bo v tem raz
voju morala pokazati vse svoje 
sposobnosti. Kurativna, zdrav
stvena medicina bo tako dobila 
podrejeno vlogo. Prav v tem se 
kaže velika možnost za razvoj 
športne medicine in s tem po
treba po večjem številu specia
liziranih športnih zdravnikov.

— Posebno pozornost so po
svetili tudi vprašanju telesne 
kulture v šolah, gimnazijah in 
na univerzah.

Po vsem tem lahko sklepamo, 
da je delo seminarja zelo po
membno in da bodo naši športni

zdravniki s. to izmenjavo izku
šenj pri svojem delu res pri
pomogli k nadaljnjemu razvoju 
telesne kulture. Stremeti pa 
moramo za tem, da športnikom 
zdravnikom pri njihovem delu 
kar najbolj pomagamo in jim 
nudimo vse možnosti za njiho
vo strokovno delo, ki je ne sa
mo za razvoj športnikov, tem
več za razvoj vseh delovnih 
ljudi izredno pomembno. Nekaj 
najvažnejših referatov, ki bodo 
za bralce nedvomno zelo zani
mivi, bomo skušali objaviti v 
prihodnje tudi v našem listu.

LJUBLJANA
(MS) Nogomet — Rezultati četrt

finala tekmovanja za pokal maršala 
Tita: Medvode : Odred-Krim 7:3,
Dob : Domžale 6:1, Dob : Svoboda- 
uuplica 3:11, Sava : Podzveza nogo
metnih sodnikov 3:9, Podzveza no
gometnih sodnikov : Medvode 5:4, 
Kočevje : Borac (NM) 2:1.

Rezultati pionirskega prvenstva: 
Slovan II : Slovan I 1:2, Olimpija I : 
Ljubljana 4:0, Sava : Slavija 2:0. 
Končni vrstni red: Olimpija I 10
točk, slede Ljubljana 14, Svoboda 
12, Slovan I 8, Ilirija 8, Slavija 6, 
Olimpija II 3, Sava 3, Slovan 2.

(RV) Nogomet — Na podlagi pri
jave glavnega sodnika tekme SNI, 
med NK Svoboda in NK Triglav, ki 
je bila odigrana 9. junija 1963 v 
Ljubljani, je DSLO uvedlo discip
linski postopek zoper Sašo Vagaja 
in Ludvika Norčiča zaradi nešport
nega obnašanja med odmorom zgo
raj navedene tekme. Prečitane so 
biie tudi izjave obeh igralcev ter 
so ugotovili, da sta storila prekršek 
po členu 30 DPNZJ, zaradi česar ju 
je DSLO kaznovalo vsakega s pre
povedjo nastopanja na dveh pr
venstvenih ali pokalnih tekmah'.

(MR) Nogomet — V soglasju s 
točko 3. in 4. zapisnika Tekmoval
ne komisije Liga odbora Nogometne 
zveze Slovenije štev. 248 od 26. ju
nija 1963 je bila odigrana zaostala 
tekma Slovenske mladinske lige 
med NK Ljubljana in NK Maribor, 
ki - so jo registrirali z doseženim 
rezultatom 0:3 (0:1) Na podlagi te 
registracije se izdela in potrdi 
končna lestvica Slovenske mladin
ske lige za 
1962/1963:

Železničar
Olimpija .
Maribor
Sobota
Svoboda
Slovan
Kladivar
Ljubljana
Odred-Krim
Rudar T.
Triglav
Ilirija
Celje
Rudar Vel.

NOVO MESTO
(SJ) Košarka — V počastitev 

dneva borca je bila v Novem me
stu odigrana košarkarska tekma 
med domačini in ljubljansko Iliri
jo. Zmagali so gostje z rezultatom 
91:66 (41:46). Koše so dosegli; za 
Ilirijo Senčar P. 38, Zajc 18, Ko
govšek 17, Šuster 10, Senčar L. 8,

tekmovalno sezono

26 21 2 3 77:20 44
26 18 4 4 91:23 40
26 16 4 6 70:30 36
26 17 2 7 55:47 36
26 14 4 8 61:47 32
26 13 4 9 55:41 30
26 13 2 11 48:39 28
26 10 6 10 56:42 26
26 12 2 12 52:52 26
26 9 4 13 50.52 22
26 6 4 16 47:83 16
26 5 2 19 23:68 12
26 4 3 19 38:92 11
26 2 1 23 20:107 5

za domačine pa Bele 30, Splihal 12, 
Šetina J. 1, Setina F. 9, Knol 5 in 
Golež 4.

LENDAVA
(FM) Nogomet — V sedmem 

kolu občinske nogometne lige Len
dava so bili doseženi naslednji re
zultati: Hotiza : Dolga vas 3:3, Peti- 
šovci : Dolina 1:2, Mehanika : Ga- 
berje 2:1, Opekarna : Benica 0:2, 
Nafta II : Elektro 5:2. Na tabeli 
vodi Nafta II s 14 točkami pred Do
lino, ki ima 12 točk. Sledijo: Be
nica 10, Petišovci 8, Hotiza 8, Dol- 
gavas in Mehanika po 5, Elektro in 
Gaberje po 3 ter Opekarna 2 točki.

RADENCI
(FM) Rokomet — Preteklo ne

deljo je bil v Slatini Radencih ro
kometni turnir za prehodni pokal 
»Radenske Slatine«, ki ga je orga
niziralo tamkajšnje TVD Partizan. 
Tekmovanja se je udeležilo skupno 
5 ekip. in sicer: Radgona, Krog, Ti
šina, Črnci, ESS iz Murske Sobote . 
ter domači Radenci. Zmagovalec 
prvega tovrstnega turnirja, ki naj 
bi postal tradicionalen, so postali 
rokometaši Kroga, ki so v finalni 
tekmi premagali Radence ter tako 
osvojili prehodni pokal.

4 MURSKA SOBOTA
(FM) Nogomet — V predzadnjem 

kolu Pomurske nogometne lige so 
bili doseženi tile rezultati: Sobo
ta B : Beltinci 1:3, Rakičan i Bogo
jina 3:0, Gradbenik : Pušča 9:3.
Brazda : Turnišče 1:5, Veržej : Ba
kovci 2:5. Po predzadnjem kolu vo
dijo Beltinci s 40 točkami in so si 
že zasigurali prvo mesto pred Grad
benikom, ki ima 37 točk. Sledijo: 
Turnišče 28, Sobota B 25, Bakovci 
23, Pušča 20, Brazda 17, Veržej 16, 
Rakičan 14, Puconci 11, Salovci 9 
ter Bogojina 7 točk.

V sedmem kolu pionirske nogo
metne lige Murska Sobota so mo
štva igrala takole: Sobota : Pušča 
6:1, Veržej : Bakovci 3:1, Puconci : 
Salovci 3:0. Vodijo pionirji Sobote 
z 12 točkami pred Veržejem, ki ima 
10, Puščo 9, Grafičarjem 7, Beltinci 
6, Bakovci 5, Salovci in Puconci po 
2 ter Bogojino, ki ima 1 točko.

Rokomet — S tekmovanjem v 
medobčinski rokometni ligi Beltin- 
ci-Lendava so te dni končali. Prvo' 
mesto je zasluženo pripadlo pionir
jem in pionirkam Crensovec, ki so 
poleg pionirjev iz Beltince pokazali 
najboljšo igro. Pri pionirjih je 
končna tabela naslednja: Crensovcl 
23, Beltinci 21, Lendava II 13, Len
dava I 9, Polana in Bistrica po 7 ter 
Odranci 4 točke. Pri pionirkah ima
jo Crensovci in Beltinci po 22, 
Odranci 11, Bistrica 9, Polana 8, 
Lendava I 7 ter Lendava II 5 točk.

Zdravstvena kontrola se mora pri športniku začeti že v začetku njegovega razvoja

Obisk pri telesnovzgojnih organizacijah

Velik razmah telesne kulture v Lendavi
V našem najsevernejšem ob

činskem središču, v Lendavi, je 
telesna kultura v zadnjem času 
doživela zelo velik razmah. Ob
močje Občinske zveze za telesno 
kulturo se je z ukinitvijo občine 
Beltinci zelo povečalo. Uspelo 
jim je že izdelati načrten pro
gram dela, ki temelji predvsem 
na tem, da so tekmovanja skozi 
vse leto. Hkrati s tem so posve
tili veliko pozornost tudi pano
gam, ki doslej na tem področju 
niso bile dovolj razvite. Občin- ' 
ski zvezi za telesno kulturo je 
uspelo združiti vse dejavnosti 
telesne kulture na svojem ob
močju, tako TVD Partizan, šol
ska športna društva in športna 
društva v delovnih kolektivih. 
Doslej že dovolj razvitim pano
gam kot, so nogomet in keglja
nje, so se v zadnjem času pri
družile še odbojka, rokomet, 
namizni tenis, hokej na travi, 
atletika, streljanje, judo, šah 
itd. Po tem lahko sklepamo, da 
se je telesno-kulturna dejavnost 
na tem območju zares zelo raz
mahnila in lahko upravičeno 
prištevamo Občinsko zvezo Len
dave med najaktivnejše tovrst
ne organizacije ne samo v Po
murju, temveč tudi v vsej Slo
veniji.

Za dokaz temu naj navedemo 
nekaj konkretnih primerov. V 
pomurski nogometni ligi tek
mujejo kar 3 moštva iz občine 
Lendava, poleg tega pa so uspe
li letos prvič organizirati ob
činsko nogometno ligo, ki Meje 
10 članov, in tekmovanje že ne
moteno poteka. Prvič se letos 
odvija tudi pionirsko nogomet
no prvenstvo v lendavski obči
ni. Poleg nogometa je najpopu
larnejša panoga v Lendavi keg
ljanje. ' KK Nafta tekmuje v 
Kuglačkom podsavezu Varaž
din in je v minuli sezoni do
segel razveseljive rezultate. Kar 
sedem kegljačev tega kluba se 
je uvrstilo na okrajno prven
stvo Varaždina, kjer je Grzej 
postal okrajni prvak, kot ekipa 
pa so se lendavski kegljači uvr
stili na 3. mesto in si tako pri
dobili pravico sodelovanja na 
republiške prvenstvu Hrvatske. 
Uspešni so bili letos tudi roko
metaši, ki so se kot prvaki po
murske rokometne lige uvrstili 
v štajersko rokometno ligo. 
Tudi tekmovanja šahistov, na
miznoteniških igralcev in igral
cev hokeja na travi so že v 
polnem teku. Poudariti pa mo
ramo, da kljub velikemu raz
mahu športnih iger v Lendavi 
ne zanemarjajo temeljne teles

ne kulture. Letos so > izredno 
poživili delo TVD Partizan - 
Lendava, kjer je podobno kot 
v ostalih društvih Partizan v 
občini že več let vladalo pravo 
mrtvilo. Prav pod tem okriljem 
so organizirali več atletskih 
tekmovanj in športnih srečanj 
med delovnimi kolektivi. Poseb
no pozornost so letos posvetili 
tudi problemu strokovnih ka
drov. V poletnih mesecih bodo 
organizirali tečaj za vodnike 
splošne telesne vzgoje ter semi
nar za sodnike pionirskih in 
partizanskih mnogobojev. S te
ma dvema in podobnimi semi
narji upajo, da bodo rešili po
manjkanje potrebnih kadrov, ki 
so predpogoj za uspešno delo na 
področju telesnokulturne dejav
nosti. Da bi bili občani kar naj
bolje seznanjeni s problemi in 
dejavnostjo telesne kulture, iz
daja Občinska zveza za telesno 
kulturo v Lendavi svoje glasilo 
»Tekmovalec«, ki objavlja tudi 
rezultate vseh občinskih tekmo
vanj.

Prepričani smo, da. bo takšno 
načrtno delo rodilo res. lepe sa
dove in da bomo že v bližnji 
prihodnosti lahko sporočili pre
cej razveseljivih novic o dosež
kih športnikov v lendavski ob- 
iiini.
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Ne moremo pa mimo uspeha 
drugega jugoslovanskega pred
stavnika, čeprav je ostal neko
liko v senci uspeha Mira Ce
rarja. V hudi konkurenci je za
sedel Tine Šrot 22. mesto, kar 
pomeni, da se je uvrstil pri
bližno v sredino evropske elite. 
Največji uspeh je dosegel z dru
gim mestom v preskoku, kjer 
se je seveda tudi uvrstil v fi
nale.

IV. EVROPSKO PRVENSTVO 
V BEOGRADU

Včeraj in danes je bil Beograd 
že četrtič prizorišče evropskega pr
venstva v zadnjih dveh letih. Po 
prvenstvu v košarki, boksu in 
atletiki so se v našem glavnem me
stu zbrali še najboljši evropski 
orodni telovadci. Tekmovalci 20 
držav predstavljajo vso evropsko 
elito v tej panogi. Za razliko od 
svetovnih prvenstev in olimpijskih 
iger lahko nastopata na evropskem 
prvenstvu le po dva predstavnika 
vsake države. Našo državo sta to
krat zastopala Miro Cerar in Tine 
Šrot. Zbrana pa ni bila le vsa elita 
tekmovalcev, ampak so v Beograd 
pripotovali tudi vsi strokovnjaki s 
tega področja. Ne moremo mimo 
tega, da ne bi omenili, da so si 
beograjsko prireditev ogledali tudi 
vsi najboljši japonski telovadci in 
telovadke. Noben gib in nobena pr
vina ni ostala skrita pred japonski
mi kamerami, ki so posnele dolge 
metre filmskega traku. Ze to kaže, 
da so Japonci trdno odločeni pri
hodnje leto zmagati na olimpijskih 
igrah.

MNOGO PRELITEGA ZNOJA
Včeraj točno ob 19.30 so priko

rakale reprezentance 20 držav na 
čelu z zastavami v dvorano beograj

skega razstavišča. Prisotne sta po
zdravila predsednik FIG Charles 
Thoemi in predsednik GZJ ter Or
ganizacijskega komiteja tekmova
nja za V. pokal Evrope Ivica Gre- 
tič. V dvorani so se zbrali telovadci 
Madžarska, Norveška, Poljska Ro
munija. Z. Nemčija, Sovjetska zve
za, Švica, Švedska, Anglija in Ju
goslavija.

ODLIČEN ZAČETEK
V dvorani Beograjskega razsta

višča je bilo pripravljenih 6 orodij, 
tekmovalci pa so bili izžrebani v 6 
skupin, tako da je vsaka lahko na
stopala na svojem orodju. Včeraj 
je vsak tekmovalec nastopil na 3 
orodjih, danes pa na ostalih treh.

Po naključju je včeraj prvi pri
stopil k orodju svetovni, olimpijski 
in evropski prvak Boris Šahiin, ki 
je v svoji športni karieri zbral že 
25 medalj s svetovnih in evropskih 
prvenstev ter olimpijskih iger. Po
vemo lahko še to, da je bilo do
slej na vseh teh treh prireditvah 
osvojenih 50 medalj. Torej polovico 
od vseh jih ima' Boris Šahiin.

Preden je stopil k orodju, se je 
skoncentriral tako kot navadno, s 
pogledom med gledalce. Nato je 
pristopil k orodju in za solidno iz
vedeno vajo dobil oceno 9.66. Takoj 
za njim je na sosednem orodju — 
krogih nastopil Miro. Bil je zbran 
in miren in za oceno 9.70 so ga gle
dalci zares , prisrčno pozdravili.

Špan drugi na svetu
Med tednom smo prejeli kratko agencijsko vest, da je 

=g= član Ljubljane Slavko Špan dosegel na tekmovanju za me- 
Hg morial Bratov Znamenski v Moskvi drugo mesto na 3000 m 
g zapreke s časom novega jugoslovanskega' rekorda 8:38,6. V 
!H začetku niti nismo vedeli ali je bil prvi, ali deseti. Vsa po-

zornost je bila usmerjena le k rezultatu. Sedaj so znane po- 
= drobnosti v toliko, da je Špan v težkih tekmovalnih pogojih, 

v dežju, zasedel drugo mesto za domačinom Osipovim. Kaj 
=g= več tudi danes še ni znano. Tako rezultat kot uvrstitev po- 
š== menita enega največjih uspehov jugoslovanske atletike v 
Fr— . vsej njeni zgodovini. Špan je z 8:38,6 trenutno drugi na svetu 

in v Evropi v letošnji sezoni, nadalje je na 15./ mestu vseh 
== časov v Evropi in 16. na svetu.
gg Za konec pa še razvrstitev najboljših na 3000 m zapreke 
=== vseh časov: __
IH 8:30,4 Krzyszkoviak (Polj) — 8:31,2 Taran (SZ) — 8:32,0 
HH Shromik (Polj) — 8:32,4 Sokolov (SZ) — 8:32,6 Roelants (Bel) 
fH| — 8:34,0 Macsar (Madž) — .9:34,0 Buhi (NDR) — 8:35,6 Ros- 
= znoi (Madž) — 8:35,6 Ržiščin (SZ) - 8:35,8 Jevdokimov (SZ) 
= 8:36,2 Konov (SZ) — 8:37,4 Hiineke (ZN) — 8:37,6 Vamos
s (Rom) — 8:38,0 Young (ZDA) — 8:38,0 Osipov (SZ) — 8:38,6 
=m Špan (Jug).

Šrot je sicer pričakoval, da mu bo 
na krogih morda uspela uvrstitev v 
finale, vendar je bila ocena 9.35 
preskromna za takšen podvig. Mor
da pa je tudi njegovo ime premalo 
znano mednarodnim sodnikom.

Po menjavi orodja so Italijani 
odšli z droga na parter, sovjetski 
telovadci s konja na kroge in naši 
s krogov na preskok. Za Mira torej 
njegova šibka točka, zlasti s sve
tovnega prvenstva v Pragi. Ocena 
9.45, ki jo je dobil na tem orodju, 
pa je bila dovolj za uvrstitev v fi» 
naslednjih držav: Avstrija, Belgija, 
Bolgarija, CSSR, Danska, NDR, Fin
ska, Francija, Italija, Luksemburg, 
nale. Presenečenje je napravil 
Šrot, l^i je v tej disciplini zasedel 
drugo , mesto, se uvrstil v finale in 
je to njegov naj večji uspeh.

BRADLJA RAZOČARANJE 
NAMESTO VESELJA

Kdo med tistimi, ki so bili zbrani 
včeraj v dvorani Beograjskega raz
stavišča, bi pričakoval, da bo tretje 
orodje — bradlja prineslo takšno 
razočaranje za Jugoslovane. To tem 
manj, ker je lani v Pragi Miro po
stal svetovni prvak v tej disciplini. 
Miro tokrat ni imel sreče. Po morda 
nekoliko kratki koncentraciji je pri
stopil k bradlji in zares odlično za
čel. Toda že kmalu mu je, kot nam 
je po-tekmi dejal, zmanjkalo zama
ha in po spodrsljaju je moral.skraj
šati vajo. da jo je lahko kolikor to
liko solidno pripeljal do kraja. Sod
niki so pokazali oceno 9.30, kar ga 
je seveda v skupnem vrstnem redu 
potisnilo na 4. do 5. mesto po prvem 
dnevu.

DANAŠNJI ZAČETEK SPET 
ZANIMIV

Danes ob 10. uri so s tekmova
njem za evropski pokal nadaljevali. 
Prvi je začel Carminuci 'na krogih, 
na konju svetovni prvak v preskoku 
Ceh Krbec, na bradlji Poljak Koko
sa in spet smo bili sredi borbe za 
točke, spet je človek komaj sledil 
dogodkom v areni. Šrot je preizku
sil svoje moči na drogu in dobil oce
no 9.30. Menichejli je za svojo res

NA BLEDU SPET VESTNE PRIPRAVE
Za nami so prva pomembnejša veslaška tekmovanja, na ka

terih so nastopili vsi najboljši jugoslovanski veslači v razmeroma 
dobri mednarodni konkurenci. Blejska veslaška proga, znana da
leč po svetu, je sprejela najprej veslače Avstrije, Zah. Nemčije in 
Jugoslavije, ki so se pomerili v že tradicionalnem troboju. Na
slednji dan pa je bila mednarodna regata, torej dva dogodka, po 
katerih je mogoče povedati nekaj besed o kvaliteti naših veslačev.

Mladi blejski veslači, ki so 
lani na prvomajski regati na 
Bledu v prvem nastopu dosegli 
svojo prvo zmago, so bili v sre
dišču pozornosti na nastopu v 
troboju. V njihovih rokah je 
bila zmaga Jugoslavije v trobo
ju in nalogo so dobro opravili. 
Celo zahodni Nemci, ki veljajo, 
za velesilo v veslaškem športu, 
so bili presenečeni nad kvalite
to osmerca in so po tekmi de
jali, da niso pričakovali, da je 
veslanje pri nas v zadnjem ča
su tako napredovalo.

Tudi naslednji dan je bila 
naloga blejskega osmerca odgo
vorna. Kljub dobri mednarodni 
konkurenci pa sta bila le osmer
ca Mornarja in Bleda kandida
ta za prvo mesto. Po nekaj
kratnih porazih je tokrat zma
gal Mornar za pol čolna, kar pa 
prav nič ne zmanjša vrednosti 
blejskega osmerca.

Veslači Bleda so imeli na 
tekmovanjih na Bledu nekaj 
dni počitka. Bili so ga zares po
trebni, saj imajo za seboj, zares 

.trdo delo. Te dni pa so spet pri
čeli s pripravami, saj bo v ne
kaj tednih veslaška sezona do
segla svoj višek. Najprej bo 
treba svoje sposobnosti poka

zati na državnem prvenstvu, ki 
bo od 19. do 21. julija v Šibe
niku. Tam se bo treba Mornar
ju oddolžiti za poraz na med
narodni regati in si s tem 
dokončno zagotovili mesto v re
prezentanci, ki bo konec avgu
sta nastopila na evropskem pr
venstvu v Kobenhavnu. Blejci 
bodo odpotovali v Šibenik že 
nekaj dni pred državnim prven
stvom in se bodo skušali čim

bolj privaditi na veslanje v 
morski vodi.

Blejski osmerec trenira vsak 
dan približno uro in pol in kot 
pravi njihov trener Peter Kla
vora, ki je obenem tudi član 
osmerca, za trening nima po
sebnih navodil. Prav gotovo pa 
je eden poglavitnih pogojev za 
uspeh dejstvo, da prav vsi 
fantje redno prihajajo na tre
ning.

Člani blejskega osmerca so: 
Stanko Slivnik, Ludvik Bere. 
Peter Klavora, Franc Koželj, 
Alojz Colja, Jože Bere, Veko 
Skalak in Boris Klavora, sa
mi mladi fantje, pred katerimi 
je, lahko rečemo, še lepa šport
na kariera. Njihova prizadev

nost pri treningu je že rodila 
nekatere lepe uspehe in prepri
čani smo, da jih bodo blejski 
veslači dosegli še več.

Letošnji troboj in medna
rodno regato si je ogledal tudi 
predsednik Mednarodne vesla
ške zveze Thomas Keller, • ki si 
je med drugim ogledal tudi ve
slaške naprave na Bledu. Če
prav je mnenja, da je blejska 
veslaška proga ena najlepših 
na svetu, je moral z druge stra
ni tudi ugotoviti, da so vse na
prave zastarele in da bo treba 
do svetovnega prvenstva še 
marsikaj ukreniti, da se bo ta 
prireditev lahko odvijala, v po
gojih, kakršne zahteva sodobno 
veslaško tekmovanje.

odlično izvedeno vajo na krogih do
bil skromno oceno 9.55.

V središču pozornosti pa sta bila 
spet Šahiin in Miro Cerar. Šahiin je 
danes najprej nastopil na bradlji. Po 
koncentraciji s pogledom med gle
dalce je globoko vdihnil in pristopil 
k orodju. Za svojo vajo je dobil 
oceno 9.65. Miro se je medtem pri
pravljal za nastop na drogu. Zbrano 
je pokazal vse, kar zna in za oceno 
9.85 dobil nadvse prisrčen aplav^ 
Beograjčanov. Takoj smo lahko pri
čeli z računanjem. Miro je torej do
bil za 0.20 točke višjo oceno kot. 
Šahiin in je včerajšno razliko že zni
žal na 0.05 točke. Po včerajšnjem 
spodrsljaju torej več kot odličen za
četek.

Toda že naslednja menjava orodij 
je prinesla spet ugodnejšo razliko za 
Šahlina. Miro je nastopil v parterju 
in je za svojo izvedbo dobil oceno

9.60, Šahiin pa je bil izvrsten na dro
gu in sodniki so mu prisodili 9.80.

Spet torej razlika za 0.25 v korist 
Šahlina.

V ZADNJI TOČKI ODLOČITEV
Prvi je moral k orodju Miro. Svojo 

vajo je napravil kot navadno brez 
napake in sodniki so mu prisodili 
oceno 9.85. Gledalci so najprej Mi
rovo vajo pozdravili z aplavzom, z 
ocenami sodnikov pa se niso strinja
li. Zahtevali so višjo oceno in šele 
potem, ko je Miro sam stopil na 
oder in skušal gledalce pomiriti, so 
le-ti utihnili.

Še medtem, ko so gledalci prote
stirali, pa je začel svojo-vajo v par
terju Šahiin. Sodniki so mu dali 
oceno 9.50 in kratek račun nam je 
pokazal, da je Miro Cerar spet po
stal evropski prvak. V skupni oceni 
je zbral za desetinko točke več kot 
šahiin in pri razglasitvi se je po
vzpel na najvišjo stopnico.

Seveda je po nastopu Šahlina ob
stajala še teoretična možnost, da 
tudi Kardemelidi osvoji toliko točk 
kot Cerar. Vendar bi moral za svojo 
vajo v parterju dobiti oceno 10.00, 
da bi potem delil prvo mesto s Ce
rarjem. To mu seveda ni uspelo, do
bil je oceno 9.70, Miro pa naj višji 
naslov, v Evropi. Marjan Gogala'
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Moštvo blejskega osmerca,

Posebej za Polet so izjavili
Po tako pomembni prire

ditvi kot je tekmovanje za 
Pokal Evrope, nismo mogli 
ostati brez mnenj tistih, ki 
so bili najbolj udeleženi pri 
dvodnevnih borbah. Razpo
loženje v garderobah, kjer 
so bili Jugoslovani, je bilo 
nadvse veselo. Drug za dru
gim so prihajali razni funk
cionarji in prijatelji Mira 
Cerarja, Tineta Šrota in 
obeh trenerjev in jim sti
skali roke ter se veselili po
membnih uspehov. Tudi mi 
smo skušali zvedeti nekaj 
besed in naša telovadca ter 
trenerja so posebej za Polet 
takole dejali:

MIRO CERAR: Mislim',
da je nastop za Tineta prav 
tako uspešen kot za mene. 
Njegova uvrstitev v finale 
je izreden uspeh. Lahko 
smo veseli visokih mest, 
posebno še jaz, ki me je po 
neuspehu na bradlji sprem
ljala sreča.

Tekma je bila po včerajš
njem spodrsljaju še bolj na
porna, saj zame ni kazalo 
najbolje. Ni šlo za to, da 
bom osvojil najvišje mesto, 
ampak da bom svoje vaje 
napravil brez napak. Telo
vadil sem bolj oprezno in 
sem v parterju na primer 
dva elementa olajšal, prav 
tako tudi na drogu. Moram 
reči, da je bila kvaliteta 
zelo dobra in včasih res ne 
veš, kdo je boljši. Povem pa 
lahko, da si svojih nasprot
nikov vsaj danes nisem mo
gel ogledati. Čutil sem toli
ko odgovornosti, da si tega 
kratkomalo nisem mogel 
privoščiti.

V tem trenutku še nisem 
popolnoma ' dojel svojega 
uspeha, ampak bo to najbrž 
še prišlo za menoj. Res je, 
da imam pred seboj še tek
movanje v finalu na posa
meznih orodjih in tekme še 
ni konec. Tudi tam so za
hteve velike. Moram pa 
reči, da sem vesel, če so lju
bitelji orodne telovadbe ta
ko zadovoljni kot sem iaz.

TINE ŠROT: Na splošno 
sem s svojim nastopom zelo 
zadovoljen, posebno sem

i

presenečen nad uspehom v 
preskoku, kjer nisem priča
koval, da se bom uvrstil v 
finale. To je prav gotovo 
moj največji uspeh.

Pred tekmo sem mislil, da 
bom prekinil s tradicijo, da 
v važnejših tekmah ne mo
rem brez spodrsljajev. Toda 
ni šlo brez tega. Najprej se 
mi je to zgodilo na bradlji, 
nato pa še na konju. Vsaki- 
krat sem izgubil približno 
pol točke in to bi mi morda 
prineslo uvrstitev med pr
vih deset. Sicer pa važno je 
le to, da je Miro prvi.

BORIS GREGORKA: Mi
slim, da so danes vsi jugo
slovanski ljubitelji orodne 
telovadbe veseli in prav ta
ko vesela sva tudi midva z 
Mirom. Naša orodna telo
vadba se je spet afirmirala. 
Borba je bila velika, z ve
likani, ki so se zares srčno 
borili. Zelo mi je žal, da 
Miro prav na bradlji ni mo
gel pokazati vsega, kar zna, 
saj sem imel prav za to 
orodje največ upanja. Zve
čer sem mu rekel, da mora
va vse pozabiti in se zbrati 
za današnji nastop, da bo 
rešil, kar se rešiti da. Bil je 
nadvse miren in res psihič
no pripravljen na tekmo, 
zato pa je tudi uspel.

ROMAN TOMAŽIČ: Zelo 
sem srečen, da je Miro spet 
postal evropski prvak, to pa 
si je tudi zaslužil. Srečen pa 
sem tudi, ker se je Tinčku 
izpolnila želja, da se je uvr
stil v finale.

FRANCE KUTIN, pred
sednik GZS: Pridružujem se 
spontanemu navdušenju nad 
zmago izredno požrtvoval
nega in borbenega Mira. 
Njegova nadmoč se kaže v 
tem. da je zmagal kljub zelo 
kritičnemu položaju po pr
vem dnevu. S svojo mir
nostjo in trdno voljo ter iz
redno borbenostio je dose
gel zmago. Želel bi. da bi 
bil niegov ,uspeh zgled pri 
vzgoii novih tekmovalcev. 
Presenetilo m« ie tovarištvo 
in veliko nriiatelistvo med 
naiholjšimi tekmovalci na 
svetu.
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UTRINKI IZ BELEŽNICE 
DINAMA V ŠPANIJI 
OB GOSTOVANJU Stanley Rose je slekel smoking
V Španiji pričenjajo z nogometnimi tekmami ob 23. uri zvečer. Pravi obred 
pred nogometno tekmo - Sanches in Paguito danes za Valencio, jutri za 
Gvideo - Igralci Dinama delijo cvetje španskim senoram in senoritam - Mirna 
noč za Bicarda Zamorit mlajšega - 80.000 gledalcev posluša stoje pesem, ki 

ni himna - Stanley Rose ni konservativen
Naš sodelavec Ico Kerhin in 

urednik športne rubrike zagreb
škega časopisa »Večerni list« je 
skupaj z nogometaši Dinama odpo
toval na povratno finalno tekmo v 
Valencio med Valencio in Dinamom. 
Nekaj svojih vtisov je zbral tudi za 
naše bralce.

Španija ni več tako oddaljena 
in eksotična, kot je bila nekdaj, 
vendar je še vedno zanimiva. V 
štirih urah letenja z letalom »Adria- 
avio promet« letiš nad Trstom, Be
netkami, Parmo in Verono do Ge
nove, Ažurne obale, kjer je mogo
če za Sanremom, Cannesom in Ni
co ugledati Toulon in Marseille, 
obala se potem umakne in ko jo 
spet zagledaš je že blizu Barcelona 
in uro zatem tudi Valencia.

Pod vročim španskim soncem ni 
prav nič bolj vroče kot pod našim 
srednjeevropskim te dni do + 40 
podnevi, vendar okrog 22. ure po
noči še vedno 25 stopinj. Takrat v 
Valenciji začenjajo s tekmami, ob 
23. uri je začetek koncertov in še
le ob 24. se prično dramske pred
stave. To niti ni tako pozno, po
sebno ne kar zadeva vidljivosti, saj 
je ob 21. uri še vedno taka vidlji
vost, da smo na povratku iz Va- 
lencije — to je bilo ob 20. uri — 
uro zatem iz višine 4300 m lahko vi
deli zelo lepo vso Barcelono pod

nami, ki se je kopala v zahajajo
čem soncu.

Valencia, prepolna prireditev je 
željno čakala nogometaše Dinama. 
Prvič zato, ker so bili Zagrebčani 
prvi jugoslovanski športniki, ki so 
tam gostovali, drugič pa tudi zato, 
ker so bili željni rehabilitacije, saj 
so od svojega nogometnega pred
stavnika pričakovali, da bo potem 
ko ni osvojil prvenstva Španije in 
ni zmagal v tekmovanju za špan
ski nogometni pokal, zmagal vsaj 
v tekmovanju za pokal sejemskih 
mest.

Nismo verjeli, da bo veliki sta
dion, ki lahko sprejme okrog 80.000 
gledalcev, poln, kot so nam to do
mačini zatrjevali. Dan pred tekmo 
je v veliki »Plaza de Toros de Va
lencia«, valencijski areni, kjer od
igravajo torcide, nastopil popularni 
pevec popevk Luis Mariane, za ka
terega pravijo, da je eden najbolj
ših pevcev v Evropi. Zanimalo nas 
je koliko gledalcev ho ob 23. uri 
napolnilo areno. Bila je prepolna, 
40.000 prodanih vstopnic. Nismo 
verjeli, da bo za nastop Dinama 
večje zanimanje.

Dan pozneje je bil v istem času 
stadion »Mestalla« že ob 22. uri po
polnoma zaseden. Stadion je pri
bližno 10 minut Iz središča mesta, 
do katerega je mogoče priti čez re- 
ko* ki je sedaj izsušena in ni širo

ka niti 2 m in ki je pred 4 leti 
povzročila eno največjih poplav v 
Španiji.

— Zakaj tako zgodaj? — smo 
vprašali našega vodiča, saj smo ve
deli, da na stadionu ni stojišč in 
da ima vsako od 80.000 mest na 
stadionu svojo vstopnico.

— To je navada. Za Spance je 
večer, kadar je na sporedu tekma, 
pomemben dogodek. Mnogo prej 
pridejo na cesto, razpravljajo o 
tekmi, stavijo, mečejo rakete in ža
bice, z eno besedo, na stadionu se 
zabavajo do začetka tekme.

V takšnem ambientu, povsem 
južnjaškem, se povprečni srednje- 
evropejec ne počuti tako ugodno 
kot temperamentni južnjak. Nas je 
motil hrup, ki nas je spremljal ne 
samo na stadionu, ampak tudi na 
ulicah Valenclje. Se nikjer nisem 
slišal tako bučnega tramvaja, ki 
kaže, kot da je iz prejšnjega sto
letja, ki ropota tako kot da se bo 
razletel, kadar pa zavira je naj
bolje zatisniti ušesa. Na stadionu 
ni atletske steze in prve vrste tri
bun — vseh je 40 — so komaj 3 ni 
od roba igrišča. Temu dodajmo še 
vročino približno 25 stopinj in lah
ko je razumeti, da so zagrebški no
gometaši igrali prvih 20 minut za
res slabo, nikakor se niso mogli 
znajti v tem kotlu, čeprav so izku
šeni mednarodni mojstri.

Valencijski časopisi so tekmi 
posvetili mnogo prostora. Zanje je 
bil to izreden dogodek, medtem pa 
so v 300 km oddaljeni Barceloni v 
svojih lokalnih listih slavili zmago 
v finalu tekmovanja za španski 
nogometni pokal nad Zaragozo. Re
klama je bila takšna, da je bilo 
na predvečer tekme zelo težko do
biti vstopnico, čeprav so bile cene 
razmeroma visoke 2 do 4 dolarje. 
Kako se je Valencija trudila, da bi 
osvojila pokal, najbolje ilustrira 
primer, ki je v naši nogometni 
praksi nemogoč.

Valencia je v Zagrebu nastopila 
okrepljena z 2 igralcema: Sanchue- 
zom in Paquitom, ki sta igralca 
Ovieda. Igralci Dinama so to zve
deli, vendar so goste opozorili, da 
so lahko okrepljeni le z igralci iz 
klubov iz istega mesta. Spanci pa 
so spet prepričevali domačine, da 
sta Sanchuez in Paquito njihova 
igralca.

Takrat v Zagrebu še ni bilo ta
ko. Ko pa smo prišli v Valencio 
je že bilo. Seveda je težko ugoto
viti, kaj se je dogajalo s to dvo
jico nogometašev. V časopisu »Le- 
vante« smo lahko prebrali članek, 
podpisan od Avguština Estevea, da 
sta Paquito ih Sanchuez nova okre
pitev Velencije za srečanje z Di
namom, da sta odpotovala iz Ovi
eda in da bosta pomagala Valen
ciji tako uspešno, kot je bilo to v 
Zagrebu.

Ko smo to pokazali španskim 
novinarjem, so nas poskušali pre
pričati v nekaj, kar je pri nas mo
goče v nekaterih športih, vendar 
ne v nogometu. Po tej obrazložitvi 
sta namreč Paquito in Sanchuez 
člana Ovieda, vendar ju enostav
no, kadar ju potrebujejo, registri
rajo^ za Valencio. Ko je tekma 
končana, jih spet »odregistrirajo«

in lahko igrata za svoj klub Ovie- 
do. Tako je bilo po tekmi v Za
grebu. Pred tekmo v Valenciji sta 
bila spet verificirana za Valencio, 
vendar s to razliko — tako nas je 
prepričeval španski novinar — da 
bosta tokrat zares ostala v Valen
ciji.

Droben detajl, malenkost, ki jo 
pri nas prakticiramo na vsaki po
membnejši mednarodni tekmi, je 
prinesla igralcem Dinama simpati
je prepolnega stadiona. Potem, ko 
so se pred tekmo v sredini igrišča 
igralci pozdravili med seboj in ko 
so Zagrebčani prejeli od igralcev 
Valenčije cvetje, so stekli do prvih 
vrst na tribunah in vrgli cvetje 
gledalcem.

— Jugoslovani so stekli proti 
tribunam — je naslednji dan pisal 
lokalni list »Levante« — in vrgli 
cvetje gledalcem, pri tem pa sku
šali zadeti senore in senorite. Za 
nas je bilo to nekaj novega in ori
ginalnega. Kaj takšnega še nismo 
videli.

To je bil prvi aplavz te noči 
Jugoslovanom, ki so bili pozneje 
v 90 minutah igre redkeje tako 
pozdravljeni, saj niso uspeli ne
varno in pogosto ogrožati vrat do
mačinov, v katerih je, kakor je za
pisal valencijski časopis »Marca«. 
Ricardo Zamora mlajši imel mirno, 
poletno noč.

Pred 20 dnevi v Zagrebu je Di
namo na podoben način osvojil 
simpatije svojih gostov — igralcev 
Valenčije. Ko so prihajali na igri 
šče, se je na stadionu oglasila me
lodija znane pesmi »Valencia«. V 
Valenciji so se domačini hoteli za 
to oddolžiti gostom iz Zagreba. Z,° 
v Zagrebu so kupili ploščo, za ka
tero so menili, da je himna Dina
ma in pred tekmo se je oglasila 
melodija. Gledalci prepričani, da

je to himna, so vstali in stoje po
slušali pesem. Sele pozneje je bil 
nesporazum pojasnjen.

Tri dni, dokler je zasedal Ko
mite tekmovanja za pokal sejem
skih mest, sta bili v središču po
zornosti dve osebnosti. Anglež 
Stanley Rose, predsednik Medna
rodne nogometne zveze in pred
sednik tekmovanja za pokal sejem
skih mest Ricardo Zamora, nekda
nji znani španski vratar, takratni 
najboljši vratar na svetu, katerega 
sin danes nastopa za Valencio.

Oba sta kljub svojim letom po
kazala mnogo smisla za humor, pa 
tudi za sedanjost. Na slovesnem 
banketu v hotelu »Viveros« na 
morski obali je bila neznosna vro
čina, pa čeprav so bila v stekleni 
dvorani odprta vsa okna. Ne samo 
zato, ker prevladuje mnenje, da so 
Angleži v letih, v katerih je Stan- 
ley Rose, konservativci, ampak tu
di zato, ker Spanci uživajo v ele
ganci, so bili vsi prisotni v temnih 
oblekah, s srajcami in tesno zave
zanimi kravatami. Ze po 10 minu
tah so si vsi brisali znoj s čela 
Tedaj pa je Stanley Rose napra
vil veliko potezo. Meni nič, tebi 
nič je vstal in ne da bi povedal kaj 
želi, je enostavno slekel suknjič, 
razvezal kravato, obesil suknji^ čez 
stol in sedel kot da se ni nič zgo
dilo. Najprej je zavladala tišina, 
nato pa navdušeno ploskanje. V 
naslednjih nekaj sekundah je vseh 
300 povabljenih sedelo v srajcah In 
z razvezanimi kravatami.

Na banketu v Valenciji je Ri
cardo Zamora kot častni član Va- 
lencije prejel častno^značko tekmo
vanja za pokal sejmskih mest z 
majhnim briljantom v sredini 
značke. Prav takšno značko je 
prejel tudi predstavnik Zagreba v 
tem tekmovanju, Rudolf Sabljak.
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Olimpija: Dermastja 25, Potoč
nik 14, Vrhovec 2, Logar 14, Elselt 
10, Kapelj 5, Jelnikar 6, Bassln 12.

Radnlčkl: Cermak 5, Stefanovič 
1, Rainjatovič 28, Prelovič 2, Popo
vič 8, DJurič 28, Vidič 8.

Sodnika: Mahovljič in Prelogo- 
vlč Iz Zagreba.

Ljubljana, T. julij. Po zmagi 
Olimpije pretekli torek nad Loko
motivo iz Zagreba (78:76) smo od 
včerajšnjega srečanja mnogo priča
kovali. Zal pa z igro državnega pr
vaka Olimpije še ne moremo biti 
zadovoljni. Le prvih 20 minut smo 
bili priča bolj ali manj dobri ko
šarki, medtem ko v nadaljevanju 
kljub večjemu številu doseženih 
košev igra ni opravičila nastopa 
zveznih ligašev. V prvem delu je 
bila igra enakovredna vse do 14, 
minute in si je Olimpija pridobila 
prednost 6 točk šele prav v zadnjih 
akcijah. Kljub dokaj dobri obram
bi Ljubljančanov je tokrat Djurič 
neomejeno gospodaril pod obema 
košema in dosegel kar 18 točk. Vi
deli pa smo tudi nekaj lepih potez 
obeh moštev v nenadnih in hitrih 
protinapadih.

V nadaljevanju se je podoba na 
Igrišču povsem spremenila. Nekako 
do 10. minute smo bili še zadovolj
ni z dogodki na igrišču, nato pa se 
je srečanje povsem izrodilo. Zara
di petih osebnih napak so morali 
zapustiti igrišče Jelnikar, Potočnik 
in tri minute pred koncem še Der-. 
mastia pri Radničkem pa Cermak, 
Djurič, Ražnjatovlč, v zadnji mi-

Košarka 
sodi v 

dvorane
tu ti igre pa še Zimunič. V tem 
ielu igre sta bili obrambi ponovno 
loljši del moštva. Zal pa so igralci 
•ežko priborjene žoge pod svojim 
košem v napadu po nepotrebnem 
Opravljali s slabimi podajami ali 
slabo odmerjenimi streli. Pri tem 
to vsekakor prednjačili igralci 
Olimpije, ki so poleg tega še z ne
potrebnimi kombinacijami pod sa
mim košem zapravljali ugodne pri
ložnosti. Gostje so po odhodu Dju- 
riča in Ražnjatovlča z igrišča moč
no popustili, kar pa neodločni na
padalci Olimpije kljub velikemu 
številu doseženih košev niso znali 
izkoristiti. Igrali so namreč vse 
preveč počasi in neodločno in ob 
tem zaradi slabega gibanja seveda 
grešili tudi v podajah in gostom 
v večini primerov ni bilo težko 
priti do žoge.

Moštvu državnega prvaka gre v 
opravičilo, da nastopa, s povsem 
pomlajenim moštvom. Tako sestav
ljajo prvo petorko (Dermastia, Jel
nikar, Bassin, Potočnik, Logar) kar 
trije Igralci, ki so v preteklem letu 
igrali zelo malo ali skoraj nič. So 
pa že dokazali in to tudi vsi ostali 
mlajši da znajo igrati in zato jim 
spodrsljajev in predvsem na vide/ 
neborbene igre ne moremo šteti v 
dobro. Ali ni škoda, da takorekoč 
iz malomarnosti in neposlušnosti 
do tehničnega vodstva v večini pri
merov, predvsem v drugem delu 
igre, izgubljajo predhodno težko 
pridobljene pozicije. Prepričani smo, 
da se tega košarkarji Olimpije tu
di sami vedno bolj zavedajo in 
da nas v prihodnje ne bodo več 
razočarali, pa čeprav nam je ra
zumljivo, da Je težko nekaj let za
poredoma ob spremembi moštva 
ostati na isti višini. Spomnimo se 
samo, da je Olimpija v zadnjih 6 
letih osvojila kar štirikrat naslov 
državnega prvaka, dvakrat pa na
slov vice šampiona.

ZADAR 1 2ELJEZNICAR 
84:81 (41:44)

Zadar, 7. Jul. — Pred okoli 3000 
gledalci so košarkarji Zadra vče
raj dosegli šesto zaporedno zmago. 
Domačini so igrali sicer slabše kot 
sicer in to predvsem Djerdja in 
Troskot, ki jima prav nič ni šlo od 
rok. Gostje iz Karlovca so tudi to
krat presenetili, saj so vodili že 
s 14 točkami razlike, vendar so v 
zadnjih minutah igrali vse preveč 
zbegano in Zadar je izenačil ter 
končno tudi zmagal. Tekmo sta so
dila Petrovič iz Beograda in Fran- 
kovič iz Zagreba.

Zadar: Marcelič 22, Troskot 21, 
Djerdja 9, Jurišič I 16, Jurišič II 4. 
Laura 12.

Zeljeznlčar: Kolakovič 18, Di-
kUč 24, Križan 23, Jeličlč 2, Ka- 
*un 14.

BEOGRAD : CRVENA ZVEZDA 
110:92 (54:42)

, Beograd, 7. Jul. — Srečartje 
beograjskih tekmecev je'bilo kljub 
veliki vročini izredno živahno. Za
nimivo Je, da je vse do 15 minute 
kazalo, da bo Beograd doživel svoj 
drugi poraz, vendar Je sedaj na
stopu Korač, ki je z zaporednimi 
koši povsem spremenil potek do
godkov na igrišču. Priborjene pred
nosti si Beograd ni dal več vzeti 
m Crvena zvezda je poražena za
pustila Igrišče. Tekmo sta sodila 
Mlnltf in Radovič iz Beograda.

Beograd: Korač 51, Gordič 24. 
Rajkovič 10, Stankovič 2, Brkič 2, 
Nikolič 21.

Crvena zvezda: Matkovič 4.
Cvetkovič 29. Matič 14, Vicentič 21. 
"ragojlovlč 23, Petrovič 11.

lokomotiva : zastava
107:63 (46:26)

Zagreb, 7. Jul. - To je bilo 
frečanje neenakovrednih tekmecev 
m Lokomotiva Je brez težav do- 
®«gla visoko zmago. Sodila sta 
Oblak iz Ljubljane in Vojnovič iz 
Sarajeva.

Lokomotiva: Lalič 44. Petriče- 
i1* 24. Kovačič 22, Momčinovič 8, 
“bčkaj 7, Rimač 2.

Zastava: Markovič 27. Milojevič 
'L Dimltrljevič 8, Cirovič 7.

6 0 552:500 
5 1 600:457 
4 2 506:465 
3 3 528:478 
3 3 526:509 
3 2 410:399 
2 3 464:463 
2 4 556:579 
1 4 342:523 
0 6 390:501

Zadar 6
®*ograd 6
Zeljeznlčar 6
Lokomotiva 6
Olimpija 6
partizan 5
Radnlčkl 6
Crvena zvezda 6 
Proleter 5
Zastava 6

Rezultata tekme Partizan : Pro
cter še nismo prejeli, ker srečanje 
v času našega poročanja še ni bilo 
končane

MLADINSKI ATLETSKI DVOBOJ JUGOSLAVIJA : AVSTRIJA

Pričakovani zmagi naših mladincev
Končno stanje: mladinci Jugoslavija 85, Avstrija 67, 

mladinke Jugoslavija 57, Avstrija 39
Gradec, 7. jul. — Negotovost, 

ki je spremljala jugoslovanski 
mladinski ekipi v petek dopol
dne v Gradec, je trajala samo 
dobro uro tekmovanja prvega 
dne. Strah se je razblinil, ko so 
jugoslovanski atleti in atletinje 
dosegli nekaj dvojnih zmag, in 
sicer mladinke na 200 m, v metu 
diska in na 600 m, mladinci pa 
na 800 m, 3000 m ter skoku v vi
šino. Danes je bilo zaradi hude 
Vročine še teže tekmovati. Zmagi 
obeh naših reprezentanc nista 
bili več vprašanje, pač pa, ko
likšna bo končna prednost. 
Kljub visoki zmagi pa le nismo 
povsem zadovoljni, saj so naši 
mladi atleti dosegali svoje obi
čajne rezultate.

Rezultati drugega dne — 110 
metrov ovire: Steff (Av) 16,0, Po
lutnik (Jug) 16,2, Lisak (Jug) 
16,3; disk (2 kg): Gredelj (Jug) 
43,03, Holzer (Av) 42,88, Harre 
(Av) 41,08, Todor (Jug) 39,47; 
200 m: Karasi (Jug) 22,3, Wdber 
(Av) 22,3, Nepraunik (Av) 22,5, 
Hercog (Jug) 22,6; 1500 m: Zun- 
tar (Jug) 3:54,3, Pavličevič (Jug) 
4:02,6, Oswald (Av) 4:06,2; kladi
vo: Bukovec (Jug) 56,42, Golob 
(Jug) 45,06; daljina: Kostal (Av) 
6,89, Korica (Jug) 6,71; palica: 
Hrženjak (Jug) 3,90, Pilih (Jug) 
3,65; 4 X 400 m: Avstrija 3:23,1, 
Jugoslavija 3:23,3; mladinke — 
100 m: Pischner (Av) 12,3, Klein- 
peter (Av) 12,5, Petnjarič (Jug) 
12,6, Lešek (Jug) 12,7; krogla: 
Vukotič (Jug) 11,41, Egger (Av) 
11,40, Zunji (Jug) 10,99; kopje:

Zunji (Jug) 42,99, Urbančič 42,71; 
višina: Mrinjek (Jug) 153, Pfan- 
nerstill (Av) 153, Ostojič (Jug) 
153; 4 X 100 m: Avstrija 49,0. 
Jugoslavija 49,1.

Rezultati prvega dne — mla
dinci 100 m: Karasi (Jug) 11,0, 
Netrounik (Av) 11,2; 400 m: W6- 
der (Av) 50,2, Herrisch (Av) 51,0, 
Božovič (Jug) 51,7, Pešič (Jug) 
51,9; 800 m: Pavličevič (Jug)
1:56,3, Filipovič (Jug) 1:57,8; 
kopje: Desch (Av) 60,12, Mušič

(Jug) 59,40; krogla: Holzer (Av) 
14,27, Praskalo (Jug) 13,73, Re- 
delj (Jug) 13,66; 3000 m: Zuntar 
(Jug) 8:44,6, Klajzinger (Jug) 
9:04,6; višina: Kečkeš (Jug) 200, 
Vivod (Jug) 190; 4 X 100 m: Ju
goslavija 42,3, Avstrija 42,6; mla
dinke 80 m ovire: Lubej (Jug) 
12,0, Phamernill (Av) 12,5; 200 
metrov: Lešek (Jug) 27,0, Sivčev 
(Jug) 27,0; disk: Zunji (Jug) 
36(38, Vukotič (Jug) 32,40; 600 m: 
Nikolič (Jug) 1:38,2, Cigir (Ju^) 
1:39,0; daljina: Lubej (Jug) 5,59, 
Phamernill (Av) 5,57, Mrinjek 
(Jug) 5,56.
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KVALIFIKACIJE ZA VSTOP V II. ZVEZNO LIGO

Ljubljana tudi prihodnje letovSNL

Poraz slovenske 
mladinske nogometne 

reprezentance
Nikšič, 7. julija — Na nogo

metnem turnirju republiških 
mladinskih nogometnih repre
zentanc so bili doseženi v B 
skupini naslednji rezultati: Sr
bija : Slovenija 3:2 (2:2), BiH : 
Črna gora II 5:2 (3:1). V A sku
pini pa je Črna gora I prema
gala Srbijo II z 1:0 (0:0).

LJUBLJANA : SPARTA 1:1 (0:1)

Sparta: Matijačič, Tompič, Vukovič, Rajkovič, Rešetar, Solič, 
vic (Bašnjec), Turšič, Djaferovič, Gosar, Popivoda.

Sparta: Matijačič, Tompič, Vukovia, Rajkovič, Rešetar, Solič, 
Živkovič, Popovič, Bečarevič, Bjelica, Cardašič.

Sodnik: Stankovič iz Beograda, stranska sodnika: Skenderovič 
(Subotica) in Guconja (Novi Sad).

Ob tem so gledalci seveda že 
vzklikali in preizkušali svoje re
kvizite za navijanje — vse v 
zvezi s srečanjem Ljubljana : 
Sparta. Treba je bilo namreč na
doknaditi dva gola prednosti, saj 
vemo, da je Ljubljana minulo 
nedeljo v Belem Manastiru iz
gubila srečanje s Sparto s 4:2.

SAMO 25 MINUT PREMOČI 
Nogometaši Ljubljane so za

čeli današnje srečanje v svojem 
značilnem napadalnem slogu z 
dobro igro po krilih in z lepo 
podanimi žogami pred vrata 
Sparte. Začetek je bil optimisti
čen. Čeprav so se streli drug za 
drugim zaključili v rokah dobre
ga vratarja gostov ali v outu, je 
večina tistih, ki so gledali to sre
čanje upala, da se bo mreža 
Sparte prej ali slej le potresla. 
Napadi so se res vrstili drug za 
drugim, toda obramba gostov je 
bila vedno dovolj pazljiva, bor
bena in ostra, vendar vedno v 
mejah dovoljenega. Kmalu je 
bilo opaziti, da igra Sparta de-

Ljubljana, 7. jul. — Že dolgo 
na stadionu Ljubljane ni bilo 
toliko gledalcev, saj se jih je 
zbralo danes nad 5000, ki so 
kljub izredno vročemu popol
dnevu hoteli čimbolj učinkovito 
spodbujati enajsterico Ljubljane 
pri borbi za vstop v II. zvezno 
ligo. Velik del teh gledalcev je 
bil tudi trdno prepričan, da bodo 
danes videli lepo igro in pred
vsem visoko zmago domačega 
moštva. Slovenski prvak — to
krat je to Ljubljana — že dolgo 
ni bil tako blizu drugoligaški 
druščini, pa vendar mu je prav 
pri zadnji stopnici spodrsnilo.

SLOVESNOST PRED TEKMO 
Prireditev se je pričela v 

slavnostnem vzdušju. Ljubljana, 
ki je nedolgo tega osvojila na
slov slovenskega nogometnega 
prvaka, je pred današnjim sre
čanjem prejela izredno lep po
kal iz rok predsednika Nogo
metne zveze Slovenije kot pri
znanje za njihove uspehe v zad
nji nogometni sezoni.

fenzivno — z osmimi igralci v 
obrambi in s tremi v napadu, pa 
vendar tudi tisti trije v napadu, 
so mnogokrat resno zaposlili 
razredčeno obrambo Ljubljane.

KAJ JE Z NAPADOM?
Minilo je skoraj pol ure in 

vedno bolj je bilo očitno, da na
pad Ljubljane danes ni v formi 
in da je skoraj nemogoče priča
kovati, da bi s tako igro realizi
ral premoč na igrišču. Napadalci, 
med katerimi je bil daleč naj
slabši Djaferovič, niso uspeli niti 
za trenutek obdržati žoge v svo
jih nogah, vedno znova in znova 
so obrambni igralci Sparte od
bijali žogo v polje in vedno ob 
pravem času presekali niti ka
korkoli zamišljenih kombinacij 
ljubljanskih napadalcev.

Bolj ko se je bližal zaključek 
prvega dela igre, bolj smo bili 
prepričani, da se bo tehnično 
vodstvo Ljubljane odločilo za 
zamenjavo v napadu. Djaferovič 
je igral tako slabo, da je zaviral 
tudi akcije svojih soigralcev. 
Prav zares — zaslužil bi pot v 
slačilnico! Ko smo se že ozirali 
na ure, kdaj bo sodnik zaključil 
prvi polčas, so se gostje nena
doma odločili za napadalno ak
cijo. Žogo je imel Popovič, ki se 
je izven kazenskega prostora, 
približno 18 m od vrat Ljubija-

dil enajstmetrovko v korist 
Ljubljane. Z močnim in ne
ubranljivim strelom jo je Frič 
spremenil v gol — 1:1.

Ljubljana, za katero smo bili 
pred startom v kvalifikacijah 
optimistično razpoloženi, je v 
obeh kvalifikacijskih tekmah 
igrala slab, podpovprečen nogo
met in bo, če sodimo po teh 
dveh prikazanih igrah, tudi pri
hodnje leto zasluženo nastopala 
v slovenski nogometni ligi.

MEDNARODNI PLAVALNI
MITING V BEOGRADU

Bori »Pokal Borisa 
Škanata«

V četrtek je bil v Beogradu 
plavalni miting, na katerem so po
leg jugoslovanskih, nastopili še ita
lijanski, madžarski in bolgarski pla
valci. Najzannmvejša disciplina je 
bila vsekakor 100 m hrbtno, kjer sa 
se tekmovalci pomerili tudi za »Po
kal Borisa Skanata«, katerega Ja 
beograjska plavalna podzveza pri
pravila v spomin dolgoletnega re
korderja Skanate, za najboljšega 
hrbtaša na mitingu. Prepričljivo je 
v tej disciplini zmagal italijanski 
rekorder Rora pred jugoslovanskim 
rekorderjem Dorčičem in Ljubljan
čanom Vrhovškom. Vrbovšek je 
dosegel čas 1:08.2, kar je precej 
slabše, kot smo od njega pričako
vali. Pripomniti pa moramo, da se 
je Vrbovšek le dva dni prej vrnil 
iz Rima in da je tako ostal več kot 
teden dni brez potrebnega trenin-

itemperaa IcVclTčl
t®

ne, boril z domačo obrambo, si K
priboril nekaj prostora in z ne- - ■ -
nadnim močnim strelom v vrat
nico, od koder se je žoga odbila

ZVEZNA ODBOJKARSKA MOŠKA LIGA

Peta zmaga Ljubljane
Ljubljana, 7. jul. — Domača 

Ljubljana je povsem zasluženo 
premagala izredno borbene • 
igralce Crvene zvezde iz Beo
grada. Zanimivo je, da so gost
je vodili v vseh treh nizih z 
9:5, 11:8 in 8:5 in je Ljubljana 
prav v finišu izkoristila vse na
pake igralcev Crvene zvezde ter 
dosegla gladko zmago s 3:0. Med 
najboljšimi na igrišču je bil 
igralec Crvene zvezde Popovič, 
katerega le redke žoge so ubra-

MARIBOR
(PK) — V tekmi za jugoslovanski 

nogometni pokal je drugo moštvo 
Maribora premagalo ekipo Železni
čarja s 3:2 (2:1). Strelca za Maribor B: 
Slmac 2, Vuklčevič, za Železničar pa 
Maučič in Wagner. Pred 400 gledalci 
je sodil Medved Iz Maribora.

Po končani tekmi je predsednik 
mariborske nogometne podzveze tov. 
Rajbenšu predal ekipi Maribora B 
pokal za osvojitev prvega mesta v 
okrajni ligi.

Košarka — Košarkarji maribor
skega Branika bodo po napornih 
tekmah v republiški ligi počivali do ‘ 
17, julija. Potem se bodo pod vod
stvom ing. Bajca pričele priprave za 
veliki mednarodni turnir, katerega 
se bodo udeležili tudi Mariborčani. 
Turnir bo 27. In 28. julija v Mibab 
pri Trstu, mimo Branika pa bodo 
nastopili še Hausbrandt (drugoUga- 
ško moštvo Iz Trsta), Libertas Iz Mi
lja in odlična reprezentanca ame
riške mornarice. Na turnir bo odpo
tovalo 12 igralcev, med njimi tudi 
kot gost član »Maribora« Kotarac.

Badminton - 30 tekmovalcev iz 
Maribora. Ljubljane in Vevč je na 
igrišču ob čolnarni B. D. Sidro-MTT 
na Mariborskem jezeru sodelovalo 
na odprtem prvenstvu Maribora v 
badmintonu. Po pričakovanju so bili 
najuspešnejši Igralci Olimpije, Iz
med katerih se je še posebej odli
koval Drinovec. Najboljši Mariborčan 
Erhatič Je imel smolo z žrebom, saj 
bi se sicer uvrstil bolje. Rezultati:

Moški — posamezno: l, Drinovec,
2. Pohar (oba Olimpija), pari: 1. Drl- 
novec-Pohar Olimpija), 2. Cerar- 
Svetek (Slavija).

Zenske — posamezno: i. Amf, 2.
Bdgel (obe Olimpija); dvojice: Amf- 
BSgel, 2. Celeta-Nose (Olimpija); me
šane dvojice: Bogel-Pavčič (Olimpi
ja) Amf-Pohar (Olimpija).

nili domačini. Zanimivo je tudi, 
da se je rezultat v zadnjem se
tu pri stanju 8:5 za goste spre
menil šele po enajstih menja
vah. Tekmo je sodil Marjan 
Sušnik iz Ljubljane.

HOČE NIMAJO SREČE 
Hoče, 7. jul. — Pred okoli 

300 gledalci so danes domačini 
po težki borbi prav nesrečno iz
gubili tekmo z beograjskim Že
lezničarjem 2:3. Najboljšo od
bojko so prikazali domačini v 
četrtem nizu. V dramatičnem 
petem nizu so gostje povedli 
najprej z 8:4, Hoče pa so nato 
znižale na 14:13. Zal pa so do
mačini prav v odločilnih tre
nutkih zaradi neizkušenosti iz
gubili ta niz in tudi srečanje.

Rezultati: Ljubljana : C. zve
zda 3:0 (15:9,15:11,15:13), Hoče: 
Železničar 2:3 (12:15, 15:12,
Mladost (Zgb) 3:2 (15:17, 17:15, 
15:17, 15:9, 13:15), Jugoslavija :

Nov rekord Pikole
3. julija je bil v počastitev 

dneva rudarjev v Trbovljah at
letski miting, na katerem so 
nastopile ekipe Maribora, Ljub
ljane, Kladivarja in domačega 
Rudarja. Najboljši rezultat mi
tinga je dosegel Celjan Pikula, 
ki je s 15,81 m v metu krogle 
dosegel nov slovenski rekord. 

Ostali rezultati: moški 100 m: 
Zaletel (KI) 10,8, 400 m: Taljat 
(Lj) 51,7, 800 m: Klužar (Mar) 
2:00,4, 3000 m: Kosader (R)
9:34,1, višina: Rupnik (R) 170, 
krogla: Pikula (KI) 15,81, disk: 
Vravnik (KI) 52,23, disk mla
dinci: Juh (R) 49,12, kopje: Klu
žar (Mar) 48,18, ženske: 60 m: 
Živkov (Mar) 8,1, 100 m: Kreže 
(Mar) 13,1, 400 m: Zajc (R)
1:06,8, višina: Kerenčič (KI) 140, 
daljina: Ramšak (Lj) 486, kro
gla: Komelj (Lj) 11,90, kopje: 
Pajtler (Mar) 36,49.

8:15, 18:16, 15:8). Tekma med 
Partizanom in Jedlnstvom iz 
Brčkega je bila preložena, re
zultata srečanja med Mladostjo 
iz Zemuna in Jedinstvom iz 
Stare Pazove pa v času poro
čanja še nismo prejeli.

Odbojkarji bodo sedaj pre
kinili s tekmovanjem vse do 
28.. avgusta, ko bo na sporedu 
13. kolo. Sedanja tri povratna 
kola so odigrali zato, ker po
trebujejo v jesenskem delu tek
movanja prost termin zaradi 
evropskega prvenstva.

v mrežo, povedel Sparto v vod
stvo z 0:1. Med gostujočimi no
gometaši je seveda zavladalo ve
liko veselje, domačih pa se je 
polotil pravi obup.

V DRUGEM POLČASU 
SE SLABSE

Tisti, ki so pričakovali, da bo 
Ljubljana nadoknadila zamuje
no v drugem delu igre, so se 
močno zmotili. Djaferovič, ki 
tudi v tem času ni dal od sebe 
niti ene uporabne žoge, je še na
prej zaviral akcije domačega 
napada in zato se je vodstvo 
Ljubljane odločilo za zamenjavo. 
Srednji krilec Frič se je pojavil 
na mestu srednjega napadalca, 
njegovo mesto pa je prevzel 
Skušek. Djaferovič je igral stran
skega krilca — tudi slabo. Ta za
menjava se je izkazala za ko
ristno, kajti napad je skoraj v 
trenutku postal mnogo nevarnej
ši, zvrstilo se je nekaj akcij, ki 
jih je vratar gostov s težavo re
ševal. V 67. minuti se je morala 
obramba gostov poslužiti nedo
voljenega starta v kazenskem 
prostoru, odlični sodnik Stan
kovič je takoj reagiral in doso-

KVALIFIKAC1JE ZA VSTOP V SNL

Upanje za Aluminij in Olimp
ALUMINIJ : TRZIC 5:0 (3:0)
Kidričevo, 7. jul. — Pred 400

gledalci, so danes domačini, ki so 
prikazali zelo borben, hiter in teh
nično dober nogomet, visoko pre
magali goste iz Tržiča in so s tem 
skoraj goatovo že člani SNL. Težko 
bodo gostje namreč na domačem 
terenu popravili veliko razliko v 
golih. Domačini so že v 22. minuti 
preko Spehonje prišli v vodstvo in 
nato zaradi grobih napak obrambe 
domačih, dosegli še dva gola. V dru
gem polčasu Je v 78. minuti Soršak 
dosegel še zadnji izredno lep gol 
In tako zapečatil usodo gostov. Pri 
domačinih so bili najboljši Vodu
šek, Artenjak In Spehonja, pri go
stih pa je zadovoljil edino srednji 
krilec Kraševec. Sodnik More iz 
Ljubljane je svojo nalogo opravil 
zelo dobro.

Aluminij: Kramberger, Musič,
Muršek, Gerečnik, Mesarič, Vodu
šek, Soršak, Todorovič, Kovač, Sr- 
tenjak, Spehonja.

Tržič: Markič I, Štucin, Custoič, 
Čebulj, ivanovski, Kraševec, Mar
kič II, Bohun, Tišler, Mežek, Pav- 
ŠGk •

Strelci: V 22. min. Spehonja, v 
38. Artenjak, v 45. In 56. Kovač in 
v 76. Soršak za Aluminij.

Sodnik: More Iz Ljubljane.

BRATSTVO : OLIMP 2:2 (1:2)
Zagorje, 7. Julija. Danes je celj

ski Olimp s požrtvovalno igro (zla
sti obrambe) uspel Izvleči remi v 
kvalifikacijski tekmi za vstop v 
SNL proti dobremu moštvu Brat

stva. Posebno moramo pohvaliti re
zervnega vratarja Olimpa Bevca, ki 
Je danes branil Izredno in Je bil naj
zaslužnejši za ta rezultat. Igra je 
bila zelo nervozna, vendar falr. 
Omeniti moramo, da so v prvih mi
nutah gostje Imeli nekaj izrednih 
priložnosti za dosego gola, kl pa so 
vse ostale neizkoriščene.

Bratstvo: Debeljak, Kerin, Kav- 
šek* Laneger, Krafogl, Klenovšek, 
Prašnikar, Ocepek, Trinker, Jager, 
Bremec (Stopinšek).

Olimp: Bevc, Hojnik I, Podgore
lec, Kolenik, Coklič, Ratej, Vogel- 
sang, Ubavič, Cater, Hojnik II, Za
ložnik.

Strelci: Založnik In Ubavič za 
Olimp v 18. oz. 42. minuti ter Kle
novšek v 41. in Ocepek v 50. minuti 
(11 m) za Bratstvo.

Sodnik: Janžekovič Iz Maribora 
(dobro), gledalcev okoli 800.

LJUBLJANA
(ST) V počastitev občinskega 

praznika Ljubljana-Moste-Polje Je 
bila včeraj na igrišču Slovana pri
jateljska tekma med domačim Slo
vanom In kombiniranim moštvom 
Dinama iz Zagreba. Domačini so 
sicer z golom Lima povedli, vendar 
se je polčas zaradi dveh napak do
mačega vratarja končal z rezulta
tom 2:1 v korist gostov. V drugem 
delu so gostje dosegli Še tri Sole 
domačini pa po Oplotniku enega, 
tako da se je tekma končala z re
zultatom .5:2 v korist Dinama, kl Jv 
prejel tudi ličen pokal.

rezultatov naj omenimo novi rekord 
beograjskega bazena na 100 m pro
sto, ki ga je postavil Italijan Bian- 
chi s časom 57.0. Po končanem mi
tingu so selektorji izbrali tudi mla
dinsko državno reprezentanco za 
dvoboj -z Bolgarijo. Na žalost so 
poročila o mitingu zelo skopa, zato 
vam ne moremo posredovati rezul
tatov ostalih slovenskih plavalcev.

Rezultati: 100 m prosto: Biapchl 
(It) 57.0, Popov (Bolg) 57.8, Szlaihk* 
(Madž) 57.8, 100 m metuljček: Gurlih 
(Madž) 1:02.8, Zlatič (Jug) 1:03.0, 
Rastrelli (It) 1:04.2, 100 m hrbtno: 
1. Rora (It) 1:04.2, 2. Dorčič 1:06.0,
3. Vrbovšek (oba Jug) 1:08.2, 200 m 
prsne: Perišič 2:55.8, Grubič (Jug) 
J:5S.6, 400 m prosto: Rastrelli (It) 
4:42.5. RoguSlč (J) 4:44.0, ženske: 
200 m prsno: Ljcdsv (Jug) 3:01.2, 
Kovač 3:85.0, 190 m metuljček: Je- 
lovac 21:2, Tresič (obe Jug) 1:23.2, 
100 m hrbtno: Bala 1:18.0, Koronyi 
(obe Madž) 1:14.0, 100 ns prosto:
Frank 1:05.2, Kovacs (obe Mtdž) 
1:07.0.

V prijateljskem u-aterpolo sre
čanju Je moštvo Crvene zvezde pre
magalo Akademika Iz Sofije s 4:0 
(2:0, 1:0, 1:0, 0:0).

MEDNARODNO SREČANJE 
V KEGLJANJU

Dvojni poraz
Zagreb, 7. julija. Na šeststezne. 

kegljišču Grmoščice v Zagrebu Je 
bilo danes mednarodno srečanje v 
kegljanju med reprezentancama Ju
goslavije In NDR. Pričakovali smo, 
da bo naša moška ekipa nudila 
hujši odpor gostom ali pa, da bo 
celo zmagala. Toda gostje so podrli 
izredno veliko kegljev in njihov po- 
vpreček znaša 935,5. Tako so naši 
izgubili srečanje s 130 keglji razlike. 
Zenske so se odrezale mnogo bolje 
In izgubile srečanje le s 35 keglju 
Vse do zadnje tekmovalke nismo ve
deli kdo bo zmagal, toda Bullčeva 
ni bila kos svetovni prvakinja Be- 
Ijanovi in tako so gostje zmagale. 
Pri Jugoslovanih sta bila najboljša 
debutanta Krstulovič In Jurkovič, 
razočarala pa sta Steržaj in Mlakar. 
Med ženskami je bila med našimi 
najboljša Erjavčeva, pa tudi ostale 
so tokrat zelo zadovoljile.

Rezultati, moški: NDR 5626 (nov 
državni rekord), (povpreček 539,5) 
Jugoslavija 5496, (povpreček 916). Po 
sameznlki: Gross 985, Pfeiffert 888 
Schultzer 922, BrSutlgham 968, Hae 
rold 886. Luther 977 (NDR). Smolja 
novlč 936, Jurkovič 911, Jurlčevlč 932, 
Mlakar 888, Krstulovič 913, Steržaj 
916 (Jug.).

Zenske — NDR: 2569 (povpreček
428.2) , Jugoslavija 2534 (povpreček
422.3) — posameznice: Čebula 424, 
Schlegel 425, Ronlger 445, Ripin 403, 
Fichsel 407, Beljan 447 (NDR), Zuner 
420, Puhanlč 423. Erski 426, Čadež 
398. Erjavec 446, Bulič 421 (Jug.).

MEDREPUBLIŠKO SREČANJE 
KOŠARKARIC

BiH : SLOVENIJA 53:60 (30:34) 
SARAJEVO, 7. Jul. V okviru 

športnih prireditev ob dnevu borca 
sta se v Sarajevu v sredo zvečer 
pomerili v prijateljskem srečanju 
ženski košarkarski reprezentanc) 
BiH in Slovenije. Kljub temu, da 
je reprezentanca Slovenije nasto
pila precej oslabljena (brez neka- 

B1H: Hadžibegič 7, Cvejlč 4,
Sočo 10, Doder 4, Mandič 2. Djo- 
\ovič 18, Janjič 2. Avdakovič 4.

Slovenija: Goršič 10, Berce 3,
FovVe 2, Žitnik 2. Mrak 25, Težak 
2, Sftuber 4 Miketič 12, Marenčič,, 
Stiftvr, Taufer.



MED GLEDALCI JE BILO VEC STO JAPONCEV, KI SO KOT ZA STAVO SNEMALI TO 
' TEKMOVANJE NA FILMSKI TRAK

TAKOLE JE CERAR PRESKO
ČIL KONJA, VENDAR JE PRI 
SESKOKU NEKOLIKO PRE
STOPIL IN ZATO DOBIL 

SLABŠO OCENO
TOTO DUŠAN ŠKERLE!*

TINE ŠROT JE TAJKO LEPO IZVEDEL PRESKOK CEZ KONJA, 
DA SE JE UVRSTIL V FINALE

CERAR JE IMEL NA BRADLJI PRIPRAVLJENO IZREDNO VAJO, VENDAR MU JE PRAV
XU SPODRSNILO

PETO TEKMOVANJE V ORODNI 
TELOVADBI 
ZA POKAL EVROPE

SOVJETSKI TEKMOVALEC KERDEMELIDI JE PRESENEČAL S 
SVOJO IZREDNO ELEGANCO

ŠAHLIN, NAJVECJI CERARJEV TEKMEC, SE JE TUDI TO
KRAT IZKAZAL S SVOJO IZREDNO MIRNOSTJO IN ZANE

SLJIVOSTJO

Prvaki na posameznih 
orodjih

Danes ob 19.30 so se pričele 
zaključne borbe za naslove pr
vakov in za razdelitev medalj 
na posameznih orodjih. Vrstni 
red je naslednji:

Parter: Menichelli 19,55,
Kermedelidi 19,45, Cerar 19,15, 
Carminucci 19,00, Stastny 18,90, 
Fiille 18,80.

Konj z ročaji: Cerar, 19,65, 
Kerdemelidi 19,40, Šahlin 19,30, 
Wigaard 19,25, Kokosa 19,05, Pro- 
danov 17,80.

Tekmovanja na ostalih orod
jih v času našega poročanja še 
niso bila zaključena in jih bo
mo objavili v naši prihodnji 
številki.

ITALIJANSKA TEKMOVALCA CARMINUCCI IN MENICHELLI 
SODITA PRAV V VRH EVROPSKE TELOVADNE ELITE

1™*» , ^ 
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PRIZOR S SLOVESNE OTVORITVE LETOŠNJEGA TEKMOVANJA ZA EVROPSKI
V ORODNI TELOVADBI


